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.AKCIJA'

Za nov začetek  
po poplavah.
Posebna ponudba stanovanjskega kredita
V SK B  smo povezani z ljudmi in okoljem, v katerem delamo in živimo. Zato smo 

za vse, ki ste utrpeli posledice poplav v septembru 2010, pripravili posebno 

ponudbo stanovanjskega kredita:

■  brez stroškov odobritve kredita in

■  z možnostjo 3-mesečnega odloga na plačilo glavnice kredita, ob zavarovanju 

s hipoteko ali s  poroki.

Posebna ponudba je namenjena prenovi, adaptaciji ali rekonstrukciji obstoječega 

doma. Mogoče je tudi delno ali 100 %  izplačilo gotovine za nakup lastnine, 

poškodovane v poplavah. Kredit lahko, skladno s  poslovno politiko banke, 
pridobijo tako obstoječe stranke SK B  kot tudi stranke drugih bank.

Več informacij na www.skb.si.

S K B Lepo vas je v d e ti.
SO C IE TE  G EN ER ALE  G RO UP

a s a d e r s t v o

( j r a d b e n i s t v o

5 v e to v a n je

U K M O  5GDdo.o
Sešče 4 8  a, Prebold • Tel.: 0 3 /  7 0 5  3 0  5 7  • GSM: 0 4 1 / 6 4 2  6 4 3

P o z i m i  T O P L E J E  -  p o l e t i  H L A D N E J E

Toplotno -  izolacijski 
fasadni sistemi

(Röfix, Baumit)

rEKO-POPUST10%
Velja za prednaročila za leto 2010.
*  5 let garancije * kvaliteta po evropskih merilih *  ugodno4

Izdelujemo • vse vrste fasad
• notranje in zunanje strojne omete
• gradimo stanovanjske objekte

.com

Trubarjeva 17,3230 Šentiur 
L: 03 5 730 044, fax: 03 5 30 043, 

gsm: 031 600 420, 031 730 900 
e-pošta: info@dom-ćtreha,si 

www.dom treha.si
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T r e t j a  s t r a n

R e š e v a n j e  b o  p l a č a n o ,  t o d a  n a  

č i g a v  r a č u n ?
Predlog novele zakona o varstvu pred narav

nimi in drugimi nesrečamije uspešno prestal pr
vo obravnavo v državnem zboru. S tem zako
nom vlada izpolnjuje obljubo iz letošnjega fe
bruarja, koje skupina poslancev zahtevala spre
membo zakona o gasilstvu.

Verjetno najbolj pričakovana sprememba, 
ki jo  prinaša zakon, je  povračilo izpada do
hodka prostovoljnim reševalcem zaradi odho
da na reševalno akcijo med delovnim časom  
in povračilo nadomestila plač delodajalcem, z 
vsemi prispevki in davki, ki so jih izplačali svo
jim zaposlenim v času njihove odsotnosti za
radi udeležbe v reševalnih akcijah. Delodajal
ci bodo imeli tudi pravico povračila izpada do
hodka zaradi odhoda zaposlenih na akcije, in 
sicer v višini 20  odstotkov nadomestila plač, 
ki so jih izplačali zaposlenim. Refundacija bo 
bremenila državni organ oziroma organ lokal
ne skupnosti, kije reševalce poklical k opravlja
nju nalog.

Kljub sicer znanim nasprotovanjem med po
slanskimi skupinami v državnem zboru so se v 
tem primeru vse, razen poslanske skupine SLS, 
izrekle za sprejetje zakona. Slovenska ljudska 
stranka vlado poziva, naj do druge obravnave 
razmisli, kako bo omogočila občinam, da bodo

zmogle vsa finančna bremena, kijih prinaša no
vi zakon.

SDS se zavzema za to, da se v zakon v večji 
meri vključijo predlogi Gasilske zveze Slovenije, 
poslanci stranke Zares pa bi radi, da vlada bolj 
upošteva položaj majhnih delodajalcev, saj ima
jo slednji zaradi nenadne odsotnosti zaposlenih 
večje težave kot velika podjetja, zato bi bilo treba 
zanje najti boljše rešitve.

SNS sicer ne nasprotuje predlogu zakona, 
vendar meni, da ni celovit, saj ne ureja plače
vanja stroškov gorskega reševanja in infra
strukturnih posegov v okolje. Poslanci največje 
vladne stranke SD menijo, da bi morali razmi
šljati še korak dlje, in sicer v smeri stimuliranja 
delodajalcev za zaposlovanje reševalcev, De
SUS pa je prepričan, da je treba zakon spreje
ti čim prej, da bodo prostovoljci in delodajalci 
bolj zaščiteni. Le poslanci LDS na predlog za
kona nimajo pripomb in menijo, da dovolj pre
gledno ureja bistvene zadeve. O tem, kako na 
novelo zakona gledajo v Gasilski zvezi Zgornje 
Savinjske doline, pa lahko preberete v tokratni 
temi tedna.
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PROSTOVOLJNI GASILCI V NOVELI ZAKONA 0  VARSTVU PRED NARAVNIMI IN DRUGIMI NESREČAMI

Ob naravnih nesrečah prednjači pomoč
gasilcev

Septem brske poplave so javnost znova spomnile, da so gasilci naj
večji del sistem a zaščite in reševanja v Sloveniji. Na to bodo gasilci še  
posebej opozarjali v oktobru, mesecu požarne varnosti, ki je  letos po
svečen otrokom in poteka pod sloganom Ogenj ni igrača!. Delo gasil
cev kljub pomembnosti tem elji skoraj povsem na prostovoljstvu, kar 
jih enači z drugimi prostovoljnimi društvi. Ravno v tem  času se v dr
žavnem  zboru sprejem a predlog novele zakona o varstvu pred narav
nimi in drugimi nesrečam i, ki ureja področje prostovoljstva in s tem  
tudi položaj gasilcev.

bro smo organizirani, kar država  
dobro ve in se na našo pomoč tu
di zanese.«

Seveda izobraževanje in opre
mljanje gasilca veliko stane. Izo
bražen operativec, ki ima opravljen 
zdravniški pregled inje osebno do
bro zaščiten s primerno opremo, 
po besedah Žuntarja državo ozi
roma lokalno skupnost stane oko

ZAKONODAJALEC GASILSTVO 
ENAČI Z OSTALIM 
PROSTOVOUSTVOM

Ob tokratnih poplavah v Slove
niji je na terenu pomagalo oko
li 2 4 .6 4 0  reševalcev. Od teh je bi
lo gasilcev 18.000, torej velika ve
čina. Njihovo pripravljenost na po
moč slovenska javnost pričakuje, 
manj pa se jih sprašuje, kako pro
stovoljni gasilci združujejo svoje 
poklicno življenje z delom gasilcev 
operativcev, ki so ob nesrečah ve
dno na voljo.

To poglavje poskuša urejati zgo
raj omenjena novela, ki med gasilci 
vzbuja pozornost ravno zaradi po
vračila izpada dohodka zaradi od
hoda na reševalno akcijo med de
lovnim časom. Po besedah pred
sednika Gasilske zveze Zgornje Sa
vinjske doline Janka Žuntarja gasil
ci že v osnovi niso zadovoljni, da 
zakonodajalec gasilstvo povsem 
enači z drugimi prostovoljskimi 
društvi: »Zakon enači vse prosto
voljske dejavnosti, teh je vsaj oko
li sto različnih. Tu je  ogromno inte
resov in potreb in vprašanje je, ko
liko teh bo lahko zadovoljil en sam  
zakon. Čeprav vsi delamo v dobro
bit človeka, bo prišlo do prevelikih 
nesoglasij.«

IZOBRAŽEVANJE
PROSTOVOLJNIH GASILCEV JE 

OBVEZNO
Da gasilstvo postaja vedno po

mem bnejša veja reševanja in za 
ščite, dokazujejo številna obve
zna izobraževanja, ki jih država  
nalaga gasilcem . Po Žuntarjevih 
besedah že osnovno izobraževa
nja gasilca poteka skozi njegovo 
celotno članstvo v gasilskih vr
stah. Vmes opravlja še izobraže-

EASIi.EC]

Prostovoljni gasilci so ob naravnih nesrečah vedno na voljo.

vanjo iz specialnosti, ki so ravno 
tako obvezna: »Sistem je pred 2 0  
leti imel tri do pet specialnosti, v 
katerih so se izobraževali gasil
ci, danes je  teh kar 19. Od nas se 
pričakuje izredno veliko, zelo do

li 2 0 .0 0 0  evrov. » Kljub temu so vse 
občine naše doline resno pristopile 
k vzdrževanju gasilstva, saj se žu
pani zavedajo svoje odgovornosti 
za zaščito in reševanje ljudi, živali 
in premoženja.«

Janko Žuntar, predsednik Gasil
ske zveze Zgornje Savinjske doline:
»Prostovoljni gasilec za svoje deio 
ne dobi nobenega denarnega plači
la, vse finance, kijih društvo kakorko
li pridobi, ostanejo v društvu in se tudi 
uporabijo v skupne namene. Vse, kar 
lahko gasilec dobi, je zahvala. V ze
lo dobrem spominu so mi, kot članu 
komisije za priznanja in odlikovanja, 
ostale besede, ki jih je izrekel predse
dnik Slovenije Danilo Türk na eni iz
med podelitev. Dejal je, da je  iskrena 
hvala edino, kar lahko reče prosto
voljcem, članom komisije pa, da naj 

se vedno trudijo in v pravem trenutku najdejo in nagradijo človeka, ki si 
odlikovanje zasluži. Edino to lahko prostovoljni gasilec dobi za svoje delo.«

NOVE PRAVICE TUDI 
DELODAJALCEM

Novela zakona želi uveljaviti do
datne pravice tudi za delodajalce. 
Če bo zakon sprejet, bodo lahko 
uveljavljali povračilo nadomesti
la plače z vsemi prispevki in dav
ki, ki sojih izplačali svojim zaposle
nim v času njihove odsotnosti za
radi udeležbe v reševalnih akcijah. 
Po novem bi jim pripadala tudi pra
vica povračila izpada dohodka za
radi odhoda zaposlenega na akci
jo, in sicer v višini 2 0  odstotkov na
domestila plače, ki ga je delodaja
lec izplačal zaposlenemu. Refun
dacija bi bremenila tisti organ dr
žave oziroma lokalne skupnosti, 
ki je reševalca poklical k opravlja
nju nalog.

Glede refundacij delodajalcem  
je Žuntar precej optimističen, saj 
zgornjesavinjska gasilska zveza 
z  njimi in občinami že sedaj zelo 
dobro sodeluje: »Z večjimi podje
tji smo se večkrat dobili na uskla
jevanjih in vedno imajo posluh do 
gasilcev. Seveda so s privolitvami 
malce previdni, kar je razumljivo. 
Odsotnost delavca, ki je gasilec, 
za dan ali dva še ni problematič
na, lahko pa se intervencija zavle
če tudi v en teden. V takšnih pri
merih je  lahko delovni proces v 
podjetju okrnjen, in to je  tisto, kar 
skrbi delodajalce.«

Zaradi velikega posluha deloda
jalcev v zvezi vedno pazijo, da na 
teren v največji možni meri poši
ljajo operativce, ki so takrat prosti 
službe. Seveda so nekateri nepo
grešljivi v določenih situacijah, za 
te občine poskrbijo za refundacijo 
za delodajalca. V  naši dolini so ga
silci in občine že pred leti podpisali 
poseben aneks, v katerem so spre
jeli dogovor, po katerem gasilci ene 
občine brez kakršnega koli poseb
nega dovoljenja župana v potreb
nih situacijah pomagajo tudi v so
sednjih in drugih občinah, občina, 
iz katere prihajajo, pa pri tem dru
gi občini intervencije ne zaračuna
va. S tem se še dodatno dokazuje, 
da se pomoč v nesreči ne sme me
riti v denarju.

Tatiana Golob



STAVKA JAVNEGA SEKTORJA

T e d e n  d n i  « o s a  z a  n o v  d o g o v o r
Sindikati javnega sektorja so v 

torek za teden dni zamrznili stavko 
in bodo z vladno stranjo nadaljeva
li intenzivna pogajanja. Vladna po
gajalska skupina pod vodslvom

generalne sekretarke Helene Ka
mnar in stavkovni odbor 21 sindi
katov javnega sektorja sta podpi
sala sporazum o zamrznitvi stav
ke. Do vključno 13. oktobra naj bi 
se poskušali dogovoriti o stavkov
nih zahtevah. Na mizi bosta aneks 
h kolektivni pogodbi za javni sek
tor ter dogovor o ukrepih na podro
čju plač za prihodnji dve leti. Tekom 
dneva se je  tako v sredo delovanje 
javnih služb vrnilo na stare tirnice.

Stavka v javnem sektorju je naj
več težav povzročila tistim, ki so 
potovali preko mejnih prehodov, 
saj so zaradi poostrenega nadzora

s strani policistov in carinikov na
stajale dolge čakalne vrste. Med
tem ko so ponekod po Sloveniji 
stavkali števili javni uslužbenci, so 
na območju Zgornje Savinjske doli

ne teh deset dni stavkali le policisti. 
Predsednik območnega policijske
ga sindikata za celjsko regijo Bran
ko Prah je povedal, da so v notra
njosti države, kjer ni mejnih preho
dov, policisti stavkali tako, da niso 
izrekali mandatnih kazni za manj
še prekrške. Po izračunih je bil na 
ta način državni proračun dnevno 
prikrajšan za  okrog 5 0 0  evrov na 
zaposlenega policista.

Na Upravni enoti Mozirje so opa
zili povečan obseg strank, saj so 
nekatere upravne enote v državi 
stavkale in določene zadeve so pri 
njih urejali prebivalci iz drugih ob

Čeprav lekarne spadajo v del javnega sektorja se v naši dolini stavki niso 
pridružili (foto: Štefka Sem)

čin. Vršilka dolžnosti načelnika Mi
lena Cigale je  povedala, da se za
radi povezanosti s krajem in prebi
valci zaposlenim ne zdi primerno, 
da bi jih prikrajšali za storitve, kijih 
želijo urediti, zato se stavki niso pri
družili.

Tudi zaposleni v zdravstvu dela
jo po razporedu, nam je zagotovi
la direktorica Zgornjesavinjskega 
zdravstvenega doma Mozirje Ida 
Pustoslemšek Kramer. Direktorica 
Lekarne Mozirje Rosita Aubreht je 
povedala, da nihče od zaposlenih 
ni več včlanjen v sindikat Sifarm. 
Tudi zaposleni, ki so bili člani, so

se zaradi neaktivnosti sindikata v 
preteklosti iz njega izpisali. Del za
poslenih je  članov Sindikata zdra
vstva in socialnega varstva Slove
nije, kije podpisal aneks h kolektiv
ni pogodbi in zato ne stavka, tako 
da delo v lekarni poteka nemoteno.

Stavkovni val se bo še nadaljeval, 
generalno stavko napovedujejo za
posleni v energetiki. Predvidoma se 
bo začela 12. oktobra, stopnjevala 
pa naj bi se celo do odklopov elek
trike. Povod zanjo je reorganizacija 
elektrodistribucij, ki jih predlaga go
spodarsko ministrstvo.

Štefka Sem

LOKALNE VOLITVE 2010

N e d e l j s k e  v o l i t v e  b o d o  

n a j d r a ž j e  d o s l e j
Te dni so gotovo v ospredju za

nimanja županski kandidati, med 
katerimi bomo v nedeljo izbirali 
na volitvah. Veliko zanimanje je tu
di za svetniška imena, manj pa je 
znanega o ozadju izvedbe lokalnih 
volitev. Kot poroča časnik Finance, 
bodo to najdražje volitve doslej.

Veljale bodo še enkrat toliko kot 
volitve ali referendumi na držav
ni ravni. Znesek naj bi se vrtel oko
li osem milijonov evrov. Ta znesek 
pa velja le za volitve v prvem kro

gu, ki bodo 10. oktobra, čeprav bo 
v marsikateri občini potreben tudi 
drugi krog, da bodo dobili župana.

Velik del denarja bo šel volilnim ko
misijam in volilnim odborom, zneski 
pa se izračunavajo glede na župan
sko plačo v posamezni občini in so 
torej po Sloveniji različni. V  izračunu 
so upoštevani poštni stroški za obve
stila, kijih volivci dobijo domov, tiska
nje glasovnic, najetje in čiščenje pro
storov, pa še kaj je vračunano.

Marija Lebar

TRETJA RAZVOJNA OS

T r a s a  o d  Š e n t r u p e r t a  d o  V e l e n j e  v  g l a v n e m  d o l o č e n a
V ponedeljek, 27. septembra, se 

je v Velenju mudil minister za promet 
Patrik Vlačič in za izgradnjo hitre ce
ste tretje razvojne osi pristojni stro
kovnjaki. Po zatrjevanju prisotnih naj 
bi bil začetek gradnje do Velenja in 
naprej proti Koroški v letu 2013.

Bojan Kontič, na katerega pobudo 
je bil sklican sestanek, je dejal, da se 
zadnje čase ponovno sliši o prestavi
tvi trase ceste, kar bi izgradnjo znova 
odmaknilo. Minister Vlačič je zatrdil, 
da je trasa od Šentruperta do Velenja 
v glavnem že izbrana in se bo spre
minjala le še na mikrolokacijah.

Hitra cesta naj bi imela štiri pa
sove brez odstavnih. Po besedah 
predsednice uprave DARS-a Mate-

V Velenju se je mudil minister 
za promet Patrik Vlačič in 

strokovnjaki, pristojni za izgradnjo 
hitre ceste (foto: ML)

je Duhovnik naj bi bila javna razgr
nitev in javna razprava z letošnje
ga decembra prestavljena na janu
ar 2011. Uredba o državnem pro
storskem načrtu bi bila sprejeta v 
začetku leta 2012. Sledil bi odkup 
zemljišč in pridobivanje gradbene
ga dovoljenja. Prve lopate bi tako 
na trasi zasadili v letu 2013, potem

ko smo že zdavnaj pisali, da bi se 
naj to dejanje zgodilo v letu 2008 .

Minister Vlačič je še menil, da pri 
zagotavljanju sredstev ne bi smelo 
biti težav. »Država mora financira
ti vse postopke do pridobitve grad
benega dovoljenja vključno z odku
pi zemljišč,« je še dejal minister.

Marija Lebar

Čim prej naj bi se začela graditi obvoznica okoli Letuša. Kar se tiče  
Zgornje Savinjske doline in njene povezave s hitro cesto obstaja idejni 
predlog, da bi se posebna povezovalna cesta odcepila od sedanje regi
onalne ceste pri Hrašanu v smeri Podgore, k jer bi se priključila na hitro 
cesto. Letuš bi bil tako razbremenjen tranzitnega prom eta tako iz smeri 
Zgornje kot spodnje Savinjske doline. O tej informaciji sicer na omenje
nem delovnem srečanju niso govorili.



SOOČENJE KANDIDATOV ZA ŽUPANE NA REČICI OB SAVINJI

S p r e j e t j e  p r o s t o r s k e g a  

n a ž r t a  k l j u č n o  z a  r a z v o j  

o b č i n e

SOOČENJE ŽUPANSKIH KANDIDATOV V LUČAH

Z m a g o v a l e c  v o l i t e v  b o  

d o b i l  t r e t j i  ž u p a n s k i  

m a n d a t
Kulturno umetniško društvo Utrip je  v  ponedeljek pripravilo soo

čenje županskih kandidatov občine Rečica ob Savinji. Pogovor z ne
strankarskim a kandidatom a Vinkom Jera jem  in Stankom  Gašpari- 
čem  te r kandidatom  SDS Vilibaldom  Vengustom je  vodil Bert Savo- 
dnik. V  avli rečiške šole so kandidati po uvodni predstavitvi razm išljali 
o m inulem  delovanju in pomenu občine Rečica ob Savinji, nato pa raz
grnili svoja videnja vodenja občine ob m orebitni izvolitvi.

Vinko Jeraj, dosedanji župan, 
je  kot rojeni Rečičan prepričan, da 
je  dodobra spoznal težave in po
trebe sokrajanov in jih bo posku-

le maloštevilne občine, ki so sta
rejšega datum a, kot je  Rečica ob 
Savinji. Pri Gašparičevem očitku, 
da so občani premalo obveščeni,

Kandidati za župana Rečice ob Savinji: Stanko Gašparič (levo), Vinko Jeraj 
(v sredini) in Vilibald Vengust (foto: Marija Šukaio)

šal s pomočjo ekipe uresničiti. Pri 
tem se zaveda, da to marsikdaj 
ne bo lahko, vendar verjame, da 
se v sožitju da marsikaj postoriti. 
Vilibald Vengust je zagotovil, d a je  
kot zdravnik in specialist ortopedi
je  delal na številnih vodilnih me
stih in si pri tem nabiral izkušnje, 
ki mu bodo pri vodenju občine ze
lo dobrodošle. Stanko Gašparič 
želi sodelovati in se pogovarjati z 
vsemi, ki so dobre volje in imajo 
dobre zamisli glede razvoja obči
ne. Obenem je prepričan, da je  bi
lo do sedaj bistveno premalo na
rejenega, prav tako pa se po nje
govem o porabljenih sredstvih ni 
obveščalo krajanov.

Ob tem je  Jeraj izpostavil, da 
je  občina naročila revizijo poslo
vanja, ki je bila ocenjena kot op
timalna in brez pomanjkljivosti, 
prav tako se niso zadolževali. Za 
razvoj občine je bistven prostorski 
načrt, ki so ga do sedaj sprejele

saj starejši ne uporabljajo interne
ta, je  Jeraj omenil, da opravljeno 
delo in vse druge dogodke v obči
ni predstavijo v občinskem glasi
lu, ki izhaja enkrat letno oziroma 
po potrebi, prejmejo pa ga vsa go
spodinjstva.

Za nadaljnji razvoj občine so 
se vsi trije kandidati strinjali, da 
je  pom em bno sprejetje prostor
skega načrta, sprejetje protipo
plavnih ukrepov in priprava bi
valnih pogojev za  m lade druži
ne, pri večjih projektih pa se po
vezovati z  občinam i v dolini in 
širše.

Ob zaključku pogovora so po
slušalci zastavili tudi nekaj vpra
šanj. Med drugim je bil izpostavljen 
davek na nepremičnine, ki naj bi bil 
prihodek občine, a žal jasnih odgo
vorov glede tega občani niso dobi
li, saj je tudi na nivoju države še ve
liko nejasnosti.

Marija Šukaio

Na pobudo tam kajšnje civilne iniciative sta se na soočenju sreča
la županska kandidata občine Luče Ciril Rose in M irko Zam ernik. Do
godek je  v kulturno dvorano privabil veliko število zainteresiranih ob
čanov.

Soočenje je minilo v konstruk
tivnem ozračju, še najbolj oster je 
bil uvodničar Vinko Poličnik. Dejal 
je, da je sklicatelj dogodka civilna 
družba zato, ker imajo ljudje pra
vico vedeti. »Ta pravica je v obči
ni Luče hudo problematična, nje
na izvedba je invalidna, zato prebi
valci ne morejo participirati pri od
ločitvah,« je  dejal Poličnik. Sedanji 
občinski oblasti in županu je očital, 
da so občinske spletne strani nea
žurne in objave aktov in pomemb
nih podatkov zastarele in netočne. 
Prav tako je  okrcal občinsko glasi
lo. Vprašal je, kdaj je bil zadnji zbor

ta, kije pogoj za novo gradnjo.
Mirka Zamernika je na dogodku 

spremljal poslanec Jožef Jerovšek. 
Zamernik je  menil, da vse le ni ta
ko črno in da se je v občini veliko 
naredilo. Sam ni pripravljal poseb
nega programa, saj »župan in ob
čina morata biti servis občanom. 
Ideje pa morajo prihajati od vas. 
S skupnimi močmi jih bomo nato 
uresničili,« je  dejal Zamernik, ki je 
bil v preteklosti župan dva manda
ta. Soočenje je nato vodil Alojz Seli- 
šnik in postavil nekaj provokativnih 
vprašanj, na katera sta kandidata 
brez zadrege odgovorila. Prisotne

V sproščenem pogovoru pred soočenjem kandidata Mirko Zamernik (levo) 
in Ciril Rose. V sredini povezovalec dogodka Alojz Selišnik

(foto: Marija Lebar)

občanov in zaključil s trditvijo, da je  
edina zanesljiva komunikacija ob
čine z občani ta, da jim redno poši
lja položnice.

Ciril Rose, župan zadnja dva 
m an d ata le  v svojem izvajanju naj
prej naštel investicije, ki sojih  tudi 
z uspešnim črpanjem evropskih 
sredstev uresničili. V  program za 
bodoči mandat je zapisal nadalje
vanje začetih investicij, zlasti v va
si sami. Več pozornosti bo namenil 
mladim. Veliko si obeta od spreje
tja občinskega prostorskega načr

občane je zanimalo stanje cest in 
zemljišč ob vodi, kar pa je v držav
ni pristojnosti.

Marija Lebar

R I N E K

Prej boš srečo srečal, če ji 
greš naproti, kakor da čakaš 
nanjo.

Ljudski pregovor



JAVNA TRIBUNA NA REČICI OB SAVINJI Z ŽUPANSKIM KANDIDATOM VINKOM JERAJEM

» I z  d o s e d a n j e g a  d e l a  v e m ,  k a j  j e  m o g o č e  i n  k a j  n i «
Na javni tribuni na Rečici ob Sa

vinji pretekli petek je občankam in 
občanom bilanco dela položil do
sedanji župan Vinko Jeraj, obenem 
pa razgrnil načrte za morebitni na
slednji štiriletni mandat. Na volitve 
se podaja kot nestrankarski kandi
dat ob podpori SLS in SD.

Po Jerajevem mnenju je ostalo 
nekaj projektov nerealiziranih, kljub 
temu da je bilo v občini veliko po
storjenega. Za takšno stanje je kri
vo pomanjkanje finančnih sredstev 
in nekatere zakonske ovire. Med 
uspehi dosedanje občinske upra
ve in svetnikov je po Jerajevih be
sedah primarni vod kanalizacije (foto: Marija Šukalo)

Varpolje-Spodnja Rečica, veliko de
la je  bilo vloženega v izdelavo pro
storskih načrtov občine, izveden je 
idejni projekt Trnovčkega mostu, 
sofinancirali so delo sociale, špor
ta, kulture, vrtca, šole ter društev.

»Veliko ali malo? Kakor za koga, 
toda zagotavljam, da smo delali po
šteno in pripravili vse potrebno za 
rast naše občine. Naše delo je bilo 
transparentno, kar dokazuje tudi re
vizijsko poročilo,« je ob razgrinjanju 
vizije za prihodnji županski mandat 
poudaril Jeraj. Prepričanje namreč, 
da je ob občinskih svetnikih in ob
činski upravi ter s številnimi občani 
in občankami postavil dovolj trdne

temelje, da bo tudi v prihodnje lahko 
sledil ciljem, ki so začrtani v razvoj
nem programu občine.

Delo želi nadaljevati s projekti za 
izboljšanje infrastrukture, primar
ni vod kanalizacije nadgraditi še 
s sekundarnim, urediti trško jedro, 
izboljšati vodovodni sistem v celo
tni o b č in i... »Iz dosedanjega dela 
vem, kaj je mogoče in kaj ni. Zato 
obljubljam le tisto, kar vem, da bo
mo lahko postorili. Še to bo mogo
če doseči le z dobro ekipo. Seveda 
tudi brez sodelovanja občanov to 
ne bo mogoče,« je  med drugim iz
postavil Vinko Jeraj.

Marija Šukalo

DR. LILJANA RIHTER, KANDIDATKA ZA ŽUPANJO OBČINE GORNJI GRAD

P o m e m b n o  j e  s o d e l o v a n j e  z  d o m a č i m i  s t r o k o v n j a k i
V nedeljo, 3. oktobra, se je  obča

nom Gornjega Grada predstavila 
kandidatka za županjo dr. Liljana 
Rihter. Spregovorila je o možnostih 
trajnostnega razvoja občine, ki se 
vežejo na razvoj turizma, malega 
gospodarstva, kmetijstva in drugih 
dejavnosti. Prav tako je zanjo po
membno osveščanje ljudi, kaj se 
dogaja na nivoju občine, kako lah
ko pridejo do sredstev na razpisih 
ter svetovanje in pravna pomoč pri 
pridobivanju le-teh. Meni, da je po
trebno veliko pozornosti posvetiti 
projektom, ki jih podpira in financi

ra Evropska unija, zagotavljanje vi
rov financiranja je ena prednostnih 
nalog. Za razvoj je treba po bese
dah Rihterjeve povabiti k sodelo
vanju lokalne strokovnjake, saj le 
ti dobro poznajo razmere v svojem 
okolju. V svojem programu posve
ča veliko pozornosti ljudem, pose
bej ranljivejšim skupinam.

Poleg Gornjega Grada je Rihter
jeva obiskala Bočno in Novo Štifto 
in po njenih besedah so v vsakem 
kraju izpostavili drugačne težave 
in pobude, vsem pa je skupno to, 
da želijo, da se kvaliteta njihovega

življenja izboljša. Zase Rihterjeva 
meni, da so njene izkušnje prido
bljene na področju izobraževanja, 
raziskovanja in sodelovanja v šte
vilnih mednarodnih projektih do
bre, za preostala področja pa za 
njo stojijo strokovnjaki, kiji bodo pri 
uresničevanju želje za boljšo obči
no v primeru izvolitve pomagali.

Štefka Sem

Dr. Liljana Rihter meni, da je 
potrebno veliko pozornosti nameniti 
projektom, ki jih financira EU
(foto: Štefka Sem)

KOMIČNI DOKUMENTAREC GOLA RESNICA V MOZIRJU

Š t e r n  i n  K e k  n a  p r e d s t a v i t v i  f i l m a
V petek, 1. oktobra, je bil v Kultur

nem domu Mozirje na ogled doku
mentarec Gola resnica, v katerem 
lahko spremljamo lažno volilno 
kampanjo za predsednika Slove
nije dr. Arturja Šterna iz iefa 2007. 
Ogleda filma sta se udeležila že 
omenjeni glavni igralec Štern ter 
scenarist in igralec v filmu Franci 
Kek. Brezplačno predstavo je orga
nizirala stranka Zares.

Medijski eksperiment v režiji 
Francija Keka in Vojka Anzeljca je 
nastajal v želji, da s komičnim pri
stopom in skritimi kamerami opo
zorita na moč medijev in njihovo 
stalno manipulacijo z ljudmi. Av-

Člani stranke Zares so na oder povabili Francija Keka (levo) in dr. Arturja 
Šterna (desno), ki sta zbranim odgovarjala na vprašanja

(foto: Ciril M. Sem)

torja dokumentarca sta v svojo človekove naivnosti, pravzaprav 
skrito kamero, ki raziskuje meje vključila vse Slovence, saj je Ster

nova kampanja prepričala večino 
tistih, ki so jo spremljali v živo ali 
preko medijev.

Po ogledu filma so člani stran
ke Zares na oder povabili Keka in 
Šterna, ki sta povedala še nekaj za
nimivih podrobnosti iz snemanja 
ter zbranim odgovarjala na njiho
va vprašanja. Svoje mnenje o po
litiki, ki je lahko resnično ali pa le 
ponovna manipulacija, je z vzkli
kom: »Ukinjamo stranke, politiko 
in gospodarsh/o ter ostajamo mo
dreci!« še najbolj konkretno izrazil, 
kdo drug, kot seveda kontroverzni 
dr. Artur Štern.

TG
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V MOZIRJU OBELEŽILI SVETOVNI DAN TURIZMA

L e t o  v  z n a m e n j u  p r e s e ž n i k o v

Priznanje je iz rok slovenskega člana ocenjevalne komisije Antona Schlausa 
(desno) v imenu občanov prejel župan Ivan Suhoveršnik

(foto: Benjamin Kanjir)

Na m ozirskem trgu je  bila 2 . 
oktobra osrednja občinska pri
reditev v okviru praznovanja sve
tovnega dneva turizm a, ki je  27 . 
septem bra. Na slovesnosti so bi
li uradno razglašeni rezultati le
tošnjega evropskega ocenjeva
nja v projektu Entente flo ra le  Eu
rope in ocenjevanja v projektu  
Turistične zveze Slovenije M oja  
dežela - lepa in gostoljubna.

24. septembra je  bila v italijan
skem mestu Cervia zaključna slo
vesnost z razglasitvijo rezultatov 
letošnjega ocenjevanja krajev. Mo
zirje je  bilo zelo dobro ocenjeno, za 
malenkost zgrešilo zlato in prejelo 
srebrno priznanje. To je  velika po
trditev želje vseh krajanov, ki so se 
trudili in urejevali okolico svojih hiš 
in ostalih zgradb, da se pred člani 
evropske komisije, kije kraj obiska
la v drugi polovici junija, pokažejo v 
najlepši luči.

Priznanje je na prireditvi v Mozir
ju iz rok slovenskega člana ocenje
valne komisije Antona Schlausa v 
imenu občanov prejel župan Ivan 
Suhoveršnik. Schlaus je izposta

vil prednosti Mozirja, ki so jih čla
ni komisije opazili med ogledom. 
Pohvaljen je bil predvsem utrip kra
ja, energija in okusno urejeno oko
lje. Martina Schlaus, prav tako čla
nica komisije, je podala obrazloži
tev še enega priznanja, ki g a je  pre
jelo Mozirje.

Komisija vsako leto podeli ki
pec, nagrado dr. Lucije Cikes sode
lujočemu kraju, ki najbolje skrbi za

družbeno vključevanje oseb z du
ševnimi motnjami in drugimi hen
dikepi. Letos je po soglasni odloči
tvi vseh članov komisije priznanje 
prejelo Mozirje oziroma Varstveno 
delovni center SAŠA, enota Mozir
je. Slednjo je komisija med ocenje
vanjem obiskala in bila nad njiho
vim delom več kot zadovoljna.

Gostje slovesnosti na trgu so 
bili člani folklorne skupine Kultur

no prosvetnega društva Stoperce, 
ki jih je v goste povabila Ivana Žvi- 
pelj z območne izpostave Javnega 
sklada RS za kulturne dejavnosti. 
Plesalci so z dvema odplesanima 
venčkoma upravičili sloves ene iz
med najboljših folklornih skupin v 
Sloveniji. Mozirski sadjarji so po
skrbeli za  slasten pečen kostanj, ki 
je  poleg sladkega mošta dobro del 
obiskovalcem. Tudi na račun vodi
telja prireditve Francija Podbrežni- 
ka, ki je v vodenje vnesel ravno pra
vo mero humorja, in s pomočjo va
rovancev VDC, ki so odigrali skeč 
in nasmejali obiskovalce.

Benjamin Kanjir

M ozirje  se  je  v  letošnjem  
letu ponovno odlično odre
za lo  v  tekm ovanju Turistične  
zveze S lovenije  M o ja  d ežela  
- lepa  in gostoljubna. V  kate
goriji m anjših m est je  dose
glo drugo m esto, v kategori
ji trških  je d e r pa je  bilo m ozir
sko uvrščeno na prvo m esto.

TURISTIČNA SEZONA V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Z a d o v o l j n i  v  k a m p i h ,  m a n j  d r u g i  p o n u d n i k i

n o č i t v e n i h  k a p a c i t e t
Letošnja poletna turistična se

zona po besedah turističnih de
lavcev v naši dolini ni bila najbolj 
uspešna. Vsi si želijo , da bi zna
li zadržati turiste za  daljše obdo
bje, ne le za dan a li dva.

SOLČAVA IN MOZIRJE
Največ na tem področju dela

jo na Solčavskem in v Mozirju. Po 
besedah direktorja zavoda Rinka 
Marka Slapnika so že letošnjo po
mlad pričeli s prireditvami, s kate
rimi bi podaljšali turistično sezo
no. V  ta namen so priredili več po
hodov, ki so bili dobro obiskani, v 
prihodnje imajo v načrtu pripravo 
večdnevnih programov, s katerimi 
bi goste obdržali v kraju več kot le 
dan. Na splošno je obisk nekoliko 
manjši kot pred letom ali dveh. Tudi 
obisk Logarske doline je manjši za 
približno tisoč vozil. V letošnjem le

tu sojih zabeležili 16.000.
Največja ponudba nočitvenih 

kapacitet je na Solčavskem, kjer 
je 37  ponudnikov. Večina je sezo
no pohvalila šele od druge polovi
ce julija, do konca avgusta, ko je 
bil obisk res dober. Prav gotovo so 
na to vplivali dogodki v okviru sol
čavskih dni, k povečanem številu 
nočitev je  vplivalo tudi lepo vreme 
za planinarjenje, kjer beležijo veli
ko nočitev v planinskih kočah. Dar
ja  Knez iz solčavskega TlC-a meni, 
da so letos veliko naredili na pre
poznavnosti solčavskih izdelkov in 
kulinaričnih specialitet. Te proizvo
de so ponudili obiskovalcem na 
solčavskih dnevih.

V mozirski občini imajo skupaj 
357  ležišč, prevladujejo apartma
ji in zasebne sobe, pri nočitvah se 
pozna, da letos hotel na Golteh ni 
obratoval. Število nočitev je  glede

na lansko leto za malenkost upa
dlo. So pa po besedah svetovalke 
za turizem v občini Mozirje Helene 
Žagar zelo zadovoljni s prireditva
mi na trgu in obiskom Mozirskega 
gaja. V  prihodnje želijo kot v Solča
vi oblikovati produkte, ki bodo ljudi 
zadržali dlje časa na območju ob
čine. Žagarjeva meni, d a je  dobro, 
da se na območju doline kraji po
vezujejo in pripravljajo skupne pro
jekte.

GORNJI GRAD IN NAZARJE
V občini Gornji Grad in Nazarje 

podatkov o številu nočitev nimajo, 
saj imajo zelo malo ponudnikov, so 
pa zato v Gornjem Gradu ponovno 
oživili Čebelarski praznik, ki v kraj 
pripelje veliko enodnevnih gostov, 
uspešno pripravljajo koncerte v 
katedrali, ki jih obiskujejo ljudje od 
vsepovsod. V Nazarjah so letos z

novim terminom Lesarskega pra
znika povečali obisk, Muzej Vrbo
vec je bil bolj obiskan kot lani.

UUBNO  OB SAVINJI
Na Ljubnem ob Savinji so našteli 

več nočitev kot v preteklem letu, ve
lik obisk beležijo v Flosarskem mu
zeju in Fašunovi hiši. Prireditve ob 
Flosarskem balu so deset dni pri
vabljale ljudi v kraj, kar se je po
kazalo ob dobrem obisku razsta
ve starodobnikov, ogledu povor
ke in flosarskega krsta ter številnih 
drugih prireditev. Oživljeno Turistič
no društvo Naš kraj je napovedalo 
še več dogodkov na prireditvenem 
prostoru v Vrbju za prihodnje leto.

REČICA OB SAVINJI 
IN LUČE

Na Rečici ob Savinji so sezono  
ocenili podobno kot lansko, saj
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so našteli približno isto število 
nočitev, obisk na prireditvi Od Li
pe do prangerja pa je  vsako leto 
velik. Z izkupičkom sezone niso 
zadovoljni na kmečkih turizmih  
v okolici Luč, kjer že dve sezoni 
beležijo manjši obisk kot pred re

cesijo. Svetlo izjema je  kmečki tu
rizem, kjer imajo redne skupine 
šolarjev, ki pri njih preživljajo šo
lo v naravi. So pa turistični delav
ci zadovoljni z  obiskom na Luč- 
kem dnevu.

Štefka Sem

Še najbolj so s poletno sezono zadovoljni v  treh  kam pih, Savinja, 
M enina in Šm ica. Vsi trije so bili preko poletja polno zasedeni, le sla
bo vrem e koncem avgusta je  nekoliko skrajšalo sezono. Prav tako vsi 
beležijo večji obisk kot lani, njihovi gostje so predvsem  tujci, povpreč
no bivanje je  okrog štiri dni.

s e j o  g o s t o v a l i  p r i  g o s p o d a r s t v e n i k i h

Županja Anka Rakun je ob odhodu z županskega mesta od direktorja KLS
Mirka Straška prejela šopek (foto: Marija Lebar)

OBČINSKI SVET UUBNO

Z  z a d n j o
V četrtek, 30. septembra, so se 

na zadnji seji v tem sklicu sestali 
ljubenski občinski svetniki. Tokra
tno sejo so oblikovali skupaj z go
spodarstveniki, ki imajo poslovne 
prostore v IOC Loke, vsi skupaj pa 
so gostovali v KLS Ljubno.

Seja je bila sicer neformalna, pa 
vendar delovna, saj so se prisotni se
znanili s poslovanjem podjetja KLS, 
ki je nedavno prejelo laskavi naziv 
savinjsko-zasavska gazela. Kot je v 
predstavitvi poslovanja povedal di
rektor Mirko Strašek, so uspehi pod
jetja le rezultat resnega in nenehne
ga dela ter prizadevanja za kakovost.

Prisotni so izrazili čestitke k uspe
hu in nazivu gazele, županja An
ka Rakun je menila, da je prav, da 
se s strani občine podjetju in direk
torju Strašku zahvali za odlično so
delovanje in za  družbeno odgovor

nost, ki jo podjetje kaže do svojega 
okolja. Ne samo pri sponzorstvu in 
donatorstvu v športu in kulturi, tem
več tudi v skrbi za ohranjanje okolja.

»Pomembno se mi zdi, da je 
podjetje povsem v slovenski lasti. 
Da so resno predani svojemu de
lu, pričajo vzpodbudni rezultati,« je

dejala županja in prebrala pesem, 
ki jo je  ob tej priložnosti napisa
la. Skupaj z direktorjem občinske 
uprave Franjem Naraločnikom sta 
Strašku kot darilo predala flosar- 
sko rihto in leseno maketo flosa.

Tudi predstavnika KLS Mirko Stra
šek in Barbara Strašek sta pripravila 
presenečenje. Anki Rakun sta ob od
hodu z županskega mesta podarila 
šopek. Ob tem je Strašek še povedal, 
daje bila tudi Rakunova nekoč zapo
slena v računovodstvu v KLS.

Ko so svoje čestitke izrekli še osta
li prisotni gospodarstveniki, so se vsi 
skupaj odpravili na ogled proizvo
dnje. Predstavili so jim najnovejše 
proizvodne linije, ki so povsem robo
tizirane in avtomatizirane. Več o po
slovanju podjetja KLS bomo pisali v 
naslednji številki Savinjskih novic.

Marija Lebar

DRUŠTVO ZA KAKOVOST IN RAVNANJE Z OKOUEAA VELENJE

Č e d a l j e  v e «

p r o b l e m e
V torek, 28. septembra, je v Ve

lenju potekala letošnja konferenca 
kakovosti. To je  bila deseta -  jubi
lejna konferenca s tega področja, 
ki jo  je  pripravilo Društvo za kako
vost in ravnanje z okoljem Velenje. 
Tudi tem a letošnjega dogodka je 
bilo varovanje okolja in predpisi s 
tega področja, o katerih so govorili 
številni strokovnjaki.

Omenjeno društvo deluje že tri
najsto leto in ves ta čas ima pod
poro in prostore v Savinjsko-šaleški 
gospodarski zbornici. Predsednica 
društva mag. Vilma Fece je  zato za 
govorniški pult v začetku povabila 
predsednico zbornice dr. Cvetko Ti- 
nauer. Ta je izrazila veselje nad ak
tivnim delovanjem društva ter pou
darila odnose, ki jih zbornica vzdr
žuje med gospodarstvom in nevla
dnimi organizacijami.

Zbrane je nagovoril še župan

Dr. Rajko Knez z mariborske pravne fakultete je govoril o pravnih vidikih 
okoljske odgovornosti (foto: Marija Lebar)

Srečko Meh in direktor podjetja Go
renje Surovina Jure Fišer. Nato so 
predvajali video posnetek, ki ga je 
za udeležence konference posebej 
pripravil evropski komisar za oko
lje dr. Janez Potočnik. Taje izposta
vil pomembnost delovanja take

ga društva in konference kakovo
sti posebej.

Sledila so predavanja. Odgovor
nost pravnih oseb, ki zaradi svoje 
dejavnosti lahko povzročijo nepo
sredno nevarnost za okoljsko ško
do ali jo celo povzročijo, je bila rde

ča nit prispevkov strokovnjakov va- 
rslva okolja.

Predstavljeni so bili tudi primeri 
dobrih okoljskih praks, med drugim 
priprava trdih goriv iz nenevarnih od
padkov v Gorenju Surovini, sanacija 
od rudarjenja prizadetih površin Pre
mogovnika Velenje, okoljsko odgo
vorno izvajanje projektov v Esotec- 
hu in Ericovo okoljsko izobraževanje 
mladine, kar je naložba v družbeno 
odgovorno ravnanje vseh generacij.

Udeleženci konference so izrazi
ti skrb zaradi čedalje večjega števi
la okoljskih predpisov, ki jih mora
jo podjetja poznati in upoštevati. To 
nemalokrat presega tako finanč
ne kot kadrovske zmožnosti posa
meznih, zlasti manjših podjetij. Ze
lo pazljivo je zato potrebno pregle
dati možnosti in načine zavarova
nja okoljske odgovornosti.

Marija Lebar



SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA

N e z a d o v o l j s t v o  z a r a d i  z m a n j š a n j a  s r e d s t e v  z a  r a z v o j
Člani upravne odbora Savinjsko-šaleške go

spodarske zbornice (SŠGZ) so se na 14. redni 
seji zbrali v Termah Topolšica. Povabili so direk
torja Javne agencije za tehnološki razvoj RS dr. 
Franca Gidra, ki je predstavil delovanje TIA, di
rektor SŠGZ Franci Kotnik pa je člane seznanil 
z aktivnostmi zbornice v času od zadnje seje. 
Ogledali so si novi wellness center Zala.

Center jim  je  predstavila direktorica Term To
polšica Lidija Fijavž Špeh. Dejala je, da je  inve
sticija kije bila sofinancirana z evropskimi sred
stvi, v treh letih, kolikor je trajala, bila deležna ta
ko podpore kot nasprotovanj, vmes pa so v ter
mah doživeli še spremembo lastništva. Fijavž- 
Špehova je  poudarila, da so bili pri tem s stra
ni zbornice vedno deležni podpore, za katero

Dr. Franc Gider (foto: Marija Lebar)

so hvaležni. Vrednost investicije v najsodobnej
ši center za razvajanje in dobro počutje gostov 
je bila okoli milijon evrov.

Direktor TIA dr. Franc Gider je govoril o dejavno
sti agencije, ki jo vodi. Ta opravlja strokovne, razvoj
ne in izvršilne naloge s področja pospeševanja 
tehnološkega razvoja in inovativnosti. Izpostavil je 
zmanjšanje sredstev agencije, ki je lani razpolaga
la s 160, letos pa le z 21 milijoni evrov. Predstavil je 
številne izzive, s katerimi se agencija srečuje. Priso
tne je seznanil zjavnim razpisom Mladi raziskova
lec iz gospodarstva -  generacija 2010. Taje odprt 
do 20. oktobra letos. Po njegovem mnenju je še ve
dno premalo sodelovanja med gospodarstvom in 
raziskovalnimi institucijami.

Prisotni so v razpravi povedali, da so tako 
omejena sredslva nezadostna za podporo teh
nološkega razvoja v gospodarstvu. Menili so, da 
država na tem področju nima jasne in dolgoroč
ne strategije razvoja. Na konkretnih primerih iz 
našega okolja so predstavili težave pri prijavlja
nju na razpise za državna sredslva, od tega, da 
so roki nerazumno kratki, do tega, da je obvezno 
oblikovanje konzorcijev. Govorili so tudi o preti
rani birokraciji pri poročanju o izvedbi projektov.

Boštjan Gorjup iz podjetja BSH Hišni aparati 
Nazarje je ob tem dejal, da se premalo pozor
nosti na državni ravni posveča kadrom. Menil je, 
da so viri tudi ljudje. Premalo je  inženirjev. Sami 
zaposlujejo visoko usposobljen kader, v priho
dnje bodo potrebovali vsaj 25  inženirjev, za ka
tere ne vedo, če jih bodo lahko dobili.

Franci Kotnik je nato poročal o aktivnostih, ki 
so jih na zbornici poleg rednega dela izvedli od 
prejšnje seje. Povedal je  tudi, da je predsednica 
dr. Cvetka Tinauer postala podpredsednica Go
spodarske zbornice Slovenije. Pokrivala bo po
dročje regionalnega razvoja. Spregovorili so o 
rokovniku za izvedbo tretje razvoje osi in sklenili, 
da bo letošnja tradicionalna razvojna konferen
ca SA-ŠA regije v mesecu novembru.

Marija Lebar

G |  b a n k a  c e lje
B a n k a  C e lje  d .d ., V o d n iko va  2 , 3 0 0 0  C e lje , p .p . 4 3 1

V A B I L O

k dajanju zavezujočih ponudb za nakup ozirom a najem  
neprem ičnin

Najugodnejšemu ponudniku prodamo oziroma domo v naiem:

1. poslovne prostore v pritličju poslovno stanovanjskega objekta Braslovče 25, Braslovče, k.o. 
Braslovče, vložek št. 321, površine 116,20 m2;

2. poslovne prostore na Ulici V. prekomorske brigade 4 ,3 0 0 0  Celje, k.o. Medlog, 
vložek št. 1 4 3 5 /2 6 , površine 84,13 m2.

Vse navedene nepremičnine so bremen proste in vse nezasedene.

Poaoii za nakup oziroma naiem:

1. Ponudnik je lahko pravna ali fizična oseba, ki izpolnjuje pogoje za pridobitev lastninske 
pravice na nepremičninah v Republiki Sloveniji. Ponudnik, kije pravna oseba, se izkaže 
z izpisom iz sodnega registra ali drugega ustreznega javnega registra, ki ni starejši od 
3 0  dni; samostojni podjetnik se izkaže z odločbo o izpolnjevanju pogojev za začetek 
opravljanja dejavnosti kot podjetnik; fizične osebe se izkažejo s potrdilom o državljanstvu, 
kopijo potnega lista oziroma drugim ustreznim dokumentom, ki izkazuje pravico pridobitve 
lastninske pravice na nepremičninah v Republiki Sloveniji.

2. Zavezujoče pisne ponudbe morajo vsebovati predmet ponudbe (nakup oziroma najem), 
ponudbeno ceno in plačilne pogoje.

3. Najugodnejši ponudnik mora v 15 dneh po prejemu obvestila, d a je  izbran, s prodajalcem/ 
najemodajalcem skleniti prodajno/najemno pogodbo.

4. Davek na promet nepremičnin in vse stroške v zvezi s prodajo in prenosom lastništva 
plača kupec.

5. Nepremičnine so naprodaj po načelu »videno-kupljeno«.
6. Banka ni zavezana k sprejemu ponudbe najugodnejšega ponudnika in posledično 

k sklenitvi ustrezne oblike pogodbe, v kolikor meni, da niso izpolnjeni pogoji iz vabila 
k ponudbam.

7. Drugi pogoji se dogovorijo s prodajno pogodbo/najemno pogodbo.

Ogled nepremičnin je  mogoč 14. in 15. oktobra med 12. in 14. uro po predhodnem dogovoru
in predložitvi dokazil iz točke 1. Kontaktne osebe za ogled in podrobnejše informacije so:

•  Davor Zavašnik, direktor družbe Posest, telefon št. 0 3  4 2 8  2 5 5 0
• Barbara Černec, vodja oddelka splošnih poslov, telefon št. 0 3  4 2 2  1220

Pisne ponudbe pošljite priporočeno do vključno 25.10.2010 na naslov:
Banka Celje d.d.. Vodnikova 2, Sektor splošnih poslov 3 0 0 0  Celje, s pripisom "Ponudba za
nepremičnine Braslovče in Celje -  ne odpiraj".

Banka Celje d.d.
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PODJETJE BSH HIŠNI APARATI NAZARJE

Č l o v e k o l j u b n o  d e j a n j e  b o  o l a j š a l o  ž i v l j e n j e

p o p l a v l j e n i h

Generalni direktor BSH Hišni aparati Rudolf Klötscher (desno) ob predaji 
čeka za 50 velikih aparatov bosch generalnemu sekretarju Rdečega križa 

Slovenije Janezu Pezlju (foto: arhiv B S H )

Zadnjo septembrsko sredo so 
predstavniki podjetja BSH Hišni 
aparati, slovenske podružnice Bo
sch and Siemens Home Applian
ces, v svojih prostorih v Ljubljani 
predali predstavnikom Rdečega kri
ža donacijo namenjeno prizadetim 
ob nedavnih poplavah v Sloveniji in 
na Hrvaškem,

Generalni direktor BSH Hišni apa
rati Rudolf Klötscher je predal do
nacijo 5 0  velikih aparatov blagov
ne znamke Bosch. Kakovostne hla
dilnike in pralne stroje bo Rdeči križ 
razdelil družinam, ki so v zadnjih po
plavah utrpele največjo škodo.

Ker so v vodni ujmi mnoge dru
žine ostale brez najosnovnejšega, 
so se v BSH odločili, da po svojih

močeh priskočijo na pomoč. Rde
čemu križu so tako predali 5 0  go
spodinjskih aparatov v vrednosti

preko 3 0 .0 0 0  evrov. Enako količi
no bodo podarili tudi Rdečemu kri
žu Hrvaške, skupaj torej 100 hladil

nikov in pralnih strojev, ki jih bosta 
razdelila prizadetim družinam.

»Verjamemo, da bomo s tem 
vsaj delno omilili nesrečo, ki je  pri
zadela gospodinjstva,« so sporo
čili iz BSH. Ta humana gesta je  v 
skladu z osnovnimi načeli podjetja 
BSH Hišni aparati, ki poudarjajo so
cialni čut in družbeno odgovornost 
do okolja, v katerem deluje. Tudi sa
mo podjetje v Nazarjah je pred leti 
skusilo poplave.

Generalni direktor Klötscher je 
donacijo izročil Janezu Pezlju, ge
neralnemu sekretarju RK Sloveni
je. Ob tem je izrazil upanje, da bo 
to dejanje sprožilo še več podob
nih akcij.

Marija Lebar

GOLTE PRED ZIMSKO SEZONO

G r a d n j a  h o t e l a  v  p o l n e m  t e k u

Trenutno dela na objektu vsak dan okoli 140 delavcev različnih izvajalskih 
in podizvajalskih podjetij (foto: Benjamin Kanjir)

Na Golteh so zaključili zelo us
pešno poletno sezono, pripravljajo 
pa se že na zimsko. Vztrajno raste 
tudi adaptiran in dograjen hotel, na 
gradbišču katerega je dnevno oko
li 140 delavcev.

Direktor GTC Golte Ernest Kovač 
zato meni, da ni dvomov v uresni
čitev letošnjega glavnega cilja, to 
je izgradnja novega hotela v šestih 
do sedmih mesecih. Tehnični pre
vzem objekta je predviden za 20. 
oktober, kar jim  sicer ne bo uspelo, 
bo pa to dejanje opravljeno kakšen 
teden kasneje.

Trenutno dela na objektu vsak 
dan okoli 140 delavcev različnih iz
vajalskih in podizvajalskih podje
tij. V spodnjih prostorih, ki bodo na
menjeni dnevnim gostom, njihovim 
garderobam in jedilnici se polagajo 
keramične ploščice, urejeno je tal
no gretje. Ob bok temu je zgradba 
že zaprta in zastekljena, izdeluje se 
strešna konstrukcija, na kateri bo
do fotovoltaične celice za ogrevanje 
vode, oblagajo se zunanje stene, na 
delu so vodoinštalaterji in električar
ji. V kletnih prostorih se izdeluje za- 
logovnik za tristo kubičnih metrov 
biomase, na katero bo hotel ogre
van, hkrati s tem potekajo pogovori 
z okoliškimi kmeti za dobavo sekan

cev. Poleg hotela raste nova trans
formatorska postaja, čistilna napra
va, v bližini tudi garažni objekt za 
teptalnike snega.

Prvotni namen je bil gradnja eko 
hotela, z uporabo kamna in lesa kot 
osnovnih gradbenih materialov. Z 
novim požarnim zakonom, prostor
skimi načrti in varnostnimi zahteva
mi to sicer ni v celoti mogoče, v naj
večji možni meri pa to izpolnjujejo. 
Gradnja lesenega objekta, kakršne
ga bi želeli nekateri, je zgolj želja, ki 
zavoljo mnogih zakonov in predpi
sov, ki urejujejo tovrstne gradnje, ni 
uresničljiva.

Objekt bo uradno predan svoje
mu namenu letos decembra, saj po 
besedah Ernesta Kovača ni nobe
nih zadržkov, da se to ne bi izvedlo. 
Poletna sezona je bila kljub neobra- 
tovanju gondolske žičnice po njego
vih besedah zelo dobra. Veliko je bi
lo tistih, ki so spremljali potek gra

dnje hotela, vreme je bilo naklonje
no pohodnikom, konec avgusta in v 
začetku septembra tudi gobarjem, 
saj je bilo širom gozdov teh jesen
skih plodov v izobilju. V Alpskem vr
tu, na Treh piotiti in na Starih stanih 
so v letošnjem letu našteli več go
stov in zabeležili bistveno večji pre
tok pohodnikov kot v preteklih letih. 
To daje vedeti, da Golte vse bolj po
staja tudi poletni, ne zgolj zimski re
kreacijski center.

Poleg največje investicije, gra
dnje hotela v domeni podjetja Igem 
Kograd d.o.o., pa zaposleni na Gol
teh izvajajo redna vzdrževalna de
la. Med njimi je širitev smučišča 
Blatnik, pleskajo se žičnice, kosijo 
se smučišča, na spodnji gondolski 
postaji bodo zamenjali tirnice.

Ob ugodnih vremenskih razme
rah bodo na Golteh začeli izdelova
ti umetni sneg in s 1. decembrom  
pričeli zimsko smučarsko sezono.

Benjamin Kanjir

Srečku
f  ~  I za 4 0 . ro js tn i d a n

Želimo ti veliko zdravja, družinske sreče
in naj se ti izpolnijo vse želje!

Silva, L id ija , Roki
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PREDSTAVLJENA MONOGRAFIJA MOZIRSKI GAJ

T r a j e n  z a p i s  o  d o b r i h  t r e h  

d e s e t l e t j i h  p a r k a

M ozirski g a j, e vrop sko  poznan park cvetja, e tno graf

sk ih  objektov in različn ih  prireditev, im a o d sle j svojo  

m onografijo . K n jižno  delo  je  bilo pred stav ljen o  na s lo 

vesn osti, ki s e  je  je  na prvo oktobrsko soboto sre d i par

ka udeležil tudi p red sed n ik  Republike  S lo ve n ije  dr. D a

nilo  Türk s  so p ro go .

Prvi izvod knjige je podpisal tudi predsednik RS Slovenije 

Danilo Türk (foto: Benjamin Kanjir)

dricha Kettnerja seje slovesnosti udeležil tudi veleposlanik 
Češke republike v Sloveniji Petr Voznica, direktor še enega 
podjetja, ki tudi finančno podpira delovanje Gaja, zagorske 
Svee d.d., mag, Miroslav Štrajhar in številni domačini. Mno
gi izmed njih so zaslužni, da je biser ob Savinji danes ta
kšen, kakršen je.

V knjižnem delu je uvodoma predstavljeno Mozirje in 
kronološki pogled skozi zgodovino nastajanja Mozirskega 
gaja. V nadaljevanju so predstavljeni objekti in avtohtone 
drevesne in grmovne vrste. Posebno poglavje monografi
ja namenja tulipanom, s katerimi seje vse tudi začelo. Za
dnji del knjige je posvečen posameznikom, ki so Gaju vti
snili trajen pečat, in predstavitvi parka v vseh letnih časih.

V programu, ki ga je povezoval avtor večine tekstov v 
monografiji Franci Kotnik, sta nastopila tudi Majda in Mar
jan Petan. Slednja sta se spoznala ravno v Mozirskem ga
ju, ki sta mu zato namenila pesem, v letošnjem letu pa za
njo na tem prostoru posnela tudi videospot.

Preden so bili prvi izvodi monografije podpisani s strani 
predsednika in razdeljeni med prisotne, sta Oldrich Kettner 
in Petr Voznica poštari češki navadi knjigo krstila stem, da 
stajo oblila s penino.

Benjamin Kanjir

Monografija je trajen zapis o dogodkih in ljudeh določe
nega časa. Sama po sebi seje zato vsiljevala misel, da svo
jo potrebuje tudi park cvetja ob reki Savinji, ki ime Mozirja in 
Zgornje Savinjske doline že dobra tri desetletja ponaša po 
vsej Evropi in tudi širše. Na pobudo direktorja podjetja Vipap 
Videm Krško d.d. Oldricha Kettnerja, velikega ljubitelja, pod
pornika in prijatelja Mozirskega gaja, je monografija luč sve
ta uradno ugledala na prvo oktobrsko nedeljo.

Predstavitev tega trajnega zapisa o dogodkih in ljudeh, 
ki so zaznamovali park v času njegovega ustvarjanja in ra
zvoja, je bila na prostoru pred cerkvico sv. Valentina. Po
leg predsednika in njegove žene Barbare Miklič Türk ter 01-

Dr. Danilo Türk: »Mozirski gaj ne bi bil to, kar je, če ne 
bi imel domiselnih vsebin, ki so nekoliko nepričakovane. 
Če pogledamo razgledni stolp in kvaliteto arhitekture, kije 
omogočila nastanek tega objekta, lahko vidimo, da je v ra
zvoj Mozirskega gaja šlo veliko znanja. Znanja, ki ni pove
zano samo z vrtnarstvom, botaniko in urejanjem prosto
ra, ampak tudi z arhitekturo. Želel bi, da bi v nadaljnjem 
razvoju Mozirskega gaja vsa ta znanja in sposobnosti bi
le prisotne in se izkazovale pri izboljševanju kvalitete na
šega bivanja.«

Gostje na predstavitvi knjige so si z zanimanjem ogledali Mozirski gaj in razstavo buč (foto: Benjamin Kanjir)



Piše: Aleksander Videčnik

OB SMRTI 

(N A D A LJEV A N JE)

Bedenje ob mrliču je bila stara navada. Zve
čer so prišli kropit umrlega in ob njem malo 
posedeli. Običajno so molili in peli božjepotne 
pesmi in tako s pesmijo »modlili« za pokojni
ka. Izmenično so peli in molili, pesmi so bi le 
zelo stare, prenesene iz roda v rod. Že v ča
su, ko sem zbiral podatke za te običaje, so mi 
pripovedovali, da so izumrle navade, ko so se 
mrliča spomnili s posebnimi pesmimi. Prepe
vali so jih ljudje, ki so »peli mrliču«, običajno 
je eden pel naprej, drugi pa za njim ponavljali 
(refren). Kot primer navajamo pesem mrliču, 
ki jo je zapela Franca Jamnik iz Jam nad Gor
njim Gradom:

»P oslušaj ti, verni kristjan, k a j t i ja z  nov'ga  p o 

ve d a t im am  o d  ene m lade deklice, 

k i dan 's um rla  je .

Ju te r b ' 'm ela v sve t zakon stop it', vsem  

ljudem  veselje n a rd if. Pa je  p riš la  p o š ta  do t 

o d  Boga, da  m og la  je  i f  s te g a  sveta.

S vati so  b liž e  p rip rav ljen i, b a  b  'jo  sp re m ili 

p re d  žegnan oltar, zd a j bo jo  jo  sp re m lja li v črno  

zem ljo, k i tu ka j p o č iva la  bo.

M lada nevesta že v g ro b 'te ž i, n jen žen in  p a  

n a  g ro b u  kleči. Ko b  'g lih  im e l kam  'nito srce, 

to č iti b i m o ra l solze.

Z da j p a  vsi d o l poklekn im o  in  za  to  dušo  

m olim o, da  p ride  g o r v sveto nebo, k ita m  

p o č iva la  bo.«

ŠE N EKA J PESM I OB M RLIČU

»Kako je  h iša  strašno  prazna, odka r vas m a

tere, n i več, ta  izba, p re j tako p rijazna , odljudna, 

tu ja  se m i zdi.

O dkar so  nesti vas iz  h iše  in  p o lo ž iti v tem n i 

hram , so lze s i vaša hčerka  briše, le  k  vam  žeti, 

ž e li s i k  vam.

Oj, kje  ste, m a ti z la ta , kako se to ž i m i p o  vas, 

o, ko b i se odprla  vrata in  se p rika za l vaš 

b la g i obraz.

O koi' vratu b i vas oklenila, p a  ljube  g le d a la  

oči, o d  sebe vas ne b i pustila , tam  hočem  

b iti, k je r s te  vi.«

M RLIŠKA

(Zapel jo je Jože Brglez - Kogovnik iz Savine) 
»Ena u r'ca  bo  p riš la , m o re b if že nocoj, ja z  p a  

n im am  p rja fla , d a  b i ra jža l z  m enoj.

Razni obredi d žioljenju naših ljudi (15)
Vi, očka, vi, m ati, bosta  osta la  dom a, ja z  p a  

m oram  o d ra jža t s  tega sveta. «

OB M RLIČU
»Dober večer, dober večer, ja z  voščim  sre

čo  in  p a  m ir.

Kedo je  to, k i tu  teži? Ta ra jna  m a ti u m rli so. 

So p ra v  lepo vze li s lovo o d  svo j'ga  m oža ža

lostno.«

ŽALOSTINKA

(Pripovedovala Helena Vačovnik, pesem izvi
ra iz Šmihela)

»Od onga vrta  b i zapet, ža lostno  je  stišah, k i 

p rip rav ljen  vsem  ljudem , s i m or'm o g a  za g v iš a f 

-  o d  tega žegnan'ga britofa.

K o lko  tavžentteh  ljudi, k i n ism o jih  poznati, 

d o s ti sm o znancev sprem lja li, da sm o jih  poko

pati. S a j bom o tu d i enkra t vsi tja  k  n jim  p riš li.

Trupla tam  počiva jo , kje  p a  so n jih  duše?  

S vefga ra ja  uživajo, a l' v vicah tam  trpijo. Z da j 

sm o vsi d o lžn i m o iif zanje.

OD VRTA

(Povedal Jože Kogovnik, je pa nekoliko dru
gačno besedilo kot tisto iz Šmihela)

»Od enega vrta  čem  za p e t -  ža lostno  je  

s liš a t -  k ije  p rip rav ljen  vsem ljudem , tu d ' 

nam  z a g v iš n '- od  tegale  žegnanega britofa. 

K o lk  ta vže n tjih  je  tam , k 'jih  n ism o m i 

poznati, k o t k  tavžent sp rem lja li, sm o jih  p o 

ko p a li že  tu d 'm i, go tovo  bom o vs i tja  k  n jim  

p riš li.

Tam nobene n i časti, nobenega špetira, 

gospod  p ri p e tla rju  leži, s i p ra v  n ič  ne 'zbira. 

Tam bahač n i d ru g a č ko t berač.

K ot m laden ičev in  dekličev trup la  tam  

trohnijo, k o lk  nedolžnih  o tročičev p ri s ta rš ih  

tam  ležijo. N jih  g las, k liče  nas vsaki čas. «

UTRGANA CVETKA

(Zapel Jože Brglez - Kogovnik)
»Cvetka b  'la  je  u trgana sred i vrta  neznane

ga, cve te la je  že dvana js t let, zd a j p a  m og ia je  

um ret.

Pogrebno slovo od Ložekarjeve matere leta 1928 (predel Luč). 

Fotografijo je hranil Franc Gracun v Podvezi.

Tam n iš ti m anja, ne  b laga, nobenega p rep i

ra, go sp od  b a h ač tako teži, nobeden s in e  ‘zb i

ra. N ič drugače g o sp od  bahač, ko t be rač«

SLOVO
(Povedal Jože Brglez - Kogovnik)

»Očka že je m lje  o d  m am  'ce s lovo  in  jim  p o 

d a ja  svojo desno roko. N ič ne ža lu jte , na  B ogu  

zd ihu jte , M arija  vas tro š ta ia b o «

UR C A  BO PRIŠLA

(Iz okolice Ljubnega)
»Ena u r'ca  bo  p riš la , zn a b itže  h n o co j ja z  p a  

n im am  p rja t/a , d a  b i ra jža l z  m enoj.

M o ji d ra g i d o m a či bodo o s ta li dom a, ja z  p a  

m og e l bom  ra jž a fs  tega sveta.«

H noco j je  razsvetljena noč, tem a pregrešna  

je  proč, srce M arije  vsakem u s ije  m ilo s ti 

pom oč.

N ič se M arije  ne boj, s a j vedno go sp od  je  s  

teboj, t is i obdana in  b lagrovana, Jezus je  

p ra v i s in  tvoj.

A n g e l vesel iz  nebes m ilo  p o zd ra v lja  zares, 

b o d i češčena b lažena, m a ti s i k ra lja  z  nebes. 

Ju tra n ja  za rja , ko zvezda  za  zvezdo blešči, 

revež te  išče, so lze  s i briše, ko  g a  

p regreha  teži.

Daj, da  b i lju b il te prav, dokle r sem  ž iv in  

zdrav, ob koncu ž iv lje n ja  n a j se začne  večni 

M arijin  pozdrav«

Nadaljujemo prihodnjič.



ANDRAGOŠKO DRUŠTVO 
UNIVERZA ZA III. ŽIVLJENJSKO 

OBDOBJE VELENJE
Naslov: Efenkova cesta 61, Velenje 
Telefon: 03/587-20-50 
E-pošta: i nfo @ u n i-tr i-ve le nj e-d r u stvo. s i 
Spletna stran: www.uni-tri-velenje-drustvo.si 
Uradne ure: torek, sreda: 8.00 -  12.00

O zn ake  prostorov:
• UNI: Univerza za III. življenjsko obdobje,
Efenkova cesta 61, Velenje (Stolpič B)

• OŠ GORICA: Osnovna šola Gorica,
Goriška cesta 48, Velenje

• OŠ ŠALEK: Osnovna šola Šalek, Šalek 87, Velenje
• OŠ LIVADA: Osnovna šola Livada,
Efenkova 60, Velenje

• ŠC Velenje: Šolski center Velenje,
Trg mladosti 3, Velenje (telovadnica)

• OŠ MPT: Osnovna šola Mihe Pintarja Toleda,
Kidričeva cesta 21, Velenje

• GLASBENA ŠOLA: Glasbena šola Fran Korun 
Koželjski, Jenkova cesta 4, Velenje

• GIMNAZIJA Velenje: Učilnica Šolskega centra,
Trg mladosti 3, Velenje

• CVIU: Center za vzgojo, izobraževanje in 
usposabljanje Velenje, Kidričeva cesta 19, Velenje

• LU Velenje: Ljudska univerza Velenje,
Titov trg 2, Velenje

• MZPM: Medobčinska zveza prijateljev mladine,
Cesta Boris Kraigherja 5, Velenje (Vila Mojca)

• GALERIJA VELENJE: Galerija Velenje,
Titov trg 5, Velenje

• INTEGRA: Efenkova cesta 61, Velenje 
(Stolpič B, 4. nadstropje)

• KS Levi breg - Foitova: Krajevna skupnost Levi breg, 
Foitova 2, Velenje

• NAŠ ČAS: Kidričeva 2a, Velenje
• OBČINA ŠOŠTANJ: Sejna soba Občine Šoštanj
• DU MOZIRJE: Društvo upokojencev Mozirje, 
Praprotnikova ulica, Mozirje

• DVO Velenje: Dom za varslvo odraslih Velenje, 
Kidričeva cesta 23, Velenje

• STEP: Plesna šola » Step« Velenje,
Prešernova 22 Velenje

• BAZEN Velenje: Bazen Velenje,
Kopališka cesta 2, Velenje (zbor pred bazenom)

• GASILSKI dom: Gasilski dom, Žarova 2, Velenje
• RDEČA dvorana: Rdeča dvorana,
Šaleška cesta 3, Velenje

Prijave v krožke ter prijave novih članov sprejema ani
mator na srečanjih krožka. Prijavite se lahko tudi na se
dežu Univerze za III. življenjsko obdobje, Efenkova cesta 
61, Velenje (dijaški dom, stolpič B), in sicer vsak torek in 
vsako sredo od 8.00 -12.00.
Novo v študijskem letu 2010/2011 - OZNAČENO V SIVINI.

Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
PO 18.10.2010 16.00 ANGLEŠKI JEZIK-ZAČETNI Fanika Sagmeister OŠ Livada
SR 20.10.2010 8.00 ANGLEŠKI JEZIKI. Fanika Sagmeister UNI
SR 20.10.2010 10.00 ANGLEŠKI JEZIK II. Fanika Sagmeister UNI
SR 20.10.2010 11.30 ANGLEŠKI JEZIK lil. Fanika Sagmeister UNI
PO 18.10.2010 16.00 ANGLEŠKI JEZIK 1. Magda Žist OŠ MPT
TO 19.10.2010 15.30 ANGLEŠKI JEZIK II. Magda Žist OŠ MPT
TO 20.10.2010 17.30 POGOVORNA ANGLEŠČINA Magda Žist OŠ MPT
PE 22.10.2010 8.00 NEMŠČINA- GOVORNA KOMUNIKACIJA Marija Klemenšek Glasbena šola
TO 19.10.2010 15.30 NEMŠČINA ZA VSE PRILOŽNOSTI Manca Potočnik Gimnazija Velenje
SR 20.10.2010 10.00 POGOVORNA NEMŠČINA Vincenc Šmajs LU Velenje
TO 19.10.2010 10.00 ITALIJANSKI JEZIK ZAČETNI Neva Trampuš MZPM
SR 20.10.2010 13.00 ŠPANSKI JEZIK - NADALJEVALNI Isaura Alor Perez OŠ Šalek
SR 20.10.2010 14.00 ŠPANSKI JEZIK-ZAČETNI Isaura Alor Perez OŠ Šalek

RAČUNALNIŠTVO
Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
TO 19.11.2010 17.15 RAČUNALNIŠTVO Bojan Mejovšek OŠ MPT
ČE 21.10.2010 17.00 RAČUNALNIŠTVO - ZAČETNI Dinka Benić OŠ Gorica
PE 22.10.2010 9.00 RAČUNALNIŠTVO Sanja Salmič-Hojan LU Velenje
TO 19.10.2010 11.00 DIGITALNA FOTOGRAFIJA ZA SENIORJE 

- I7POPOLNJEVALNI Boris Šalej UNI

TO 19.10.2010 15.00 DIGITALNA FOTOGRAFIJA ZA SENIORJE 
-ZAČETNI_____________________

Boris Šalej ŠCV

GEOGRAFIJA IN ZGODOVINA
Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
PO IS.10.2010 i 9.30 SLOVENIJA, TE POZNAM?* Branka Mestnik UNI
ČE 21.10.2010 16.00 UMETNOSTNA ZGODOVINA Nataša Meh Peer Galerija Velenje

*prvi in retji ponedeljek v mesecu
SKRBIMO ZASE

Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
TO 19.10.2010 10.00 KOMUNIKACIJA, OSEBNOSTNA RAST Sonja Bercko INTEGRA
TO 19.10.2010 11.00 BRALNO DEBATNI KROŽEK Sonja Bercko INTEGRA
TO 19.10.2010 8.00 DRAMSKI KROŽEK Karli Čretnik KS Levi breg - Foitova
ČE 21.10.2010 9.00 BEREMO IN KUHAMO S SRCEM Nada Salobir UNI
SR 20.10.2010 11.00 NOVINARSTO Mira Zakošek Uredništvo Naš čas

LIKOVNO USTVARJANJE
Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
TO 19.10.2010 18.00 KALIGRAFIJA Marija Krajnc CVIU
TO 19.10.2010 18.00 KIPARSTVO Robert Klančnik OŠ MPT
ČE 21.10.2010 15.00 LIKOVNI KROŽEK Danica Arzenšek OŠ Gorica
TO 19.10.2010 8.30 USTVARJALNE DELAVNICE Darja Huš Občina Šoštanj
SR 20.10.2010 8.30 USTVARJALNE DELAVNICE Darja Huš MZPM
ČE 21.10.2010 14.00 USTVARJALNE DELAVNICE Darja Huš DU Mozirje

GLASBENO USTVARJANJE
Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
PO 18.10.2010 14.00 ELEKTRIČNE KLAVIATURE 1. Frenk Kadliček UNI
PO 18.10.2010 15.30 ELEKTRIČNE KLAVIATURE II. Frenk Kadliček UNI
PO 18.10.2010 10.00 GODBA NA PIHALA Rok Šincek Glasbena šola
TO 19.10.2010 15.00 CITRE Marjan Marinšek OŠ Livada
SR 20.10.2010 16.00 KITARA Franjo Jurovič OŠ Livada
ČE 21.10.2010 16.00 FRAJTONARICA ZAIGRAJ Jože Šumah CVIU
PE 15.10.2010 8.00 PETJE V SKUPINAH Tadeja Cigale UNI
PE 15.10.2010 9.30 PETJE V SKUPINAH Tadeja Cigale UNI

HORTIKULTURA
Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
ČE 21.10.2010 16.00 SADJARSTVO Andreja Dermol UNI
PE 22.10.2010 10.00 ZELENJAVNI VRT-GARTLC Vera Bandaio UNI
TO 19.10.2010 9.00 USTVARJANJE S CVETJEM IN DODATKI Urška Slivnik DVO Velenje

ROČNA DELA
Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
PO 18.10.2010 8.00 KLEKUANJE 1. Tilka Kompare UNI
PO 18.10.2010 10.00 KLEKUANJE II. Tilka Kompare UNI
TO 19.10.2010 17.00 KLEKUANJE III. Tilka Kompare UNI
TO 19.10.2010 15.00 KLEKUANJE IV. Tilka Kompare UNI
SR 20.10.2010 15.00 KLEKUANJE-ZAČETNI Tilka Kompare UNI
PO 18.10.2010 16.30 KLEKUANJE V. Erika Pajk OŠ Livada
PO 18.10.2010 8.00 KLEKUANJE 1. Erika Pajk DU Mozirje
PO 18.10.2010 10.00 KLEKUANJE II. Erika Pajk DU Mozirje
SR 20.10.2010 16.00 SLOVENSKE UUDSKE VEZENINE 1. Jožica Grobelnik UNI
SR 20.10.2010 14.00 SLOVENSKE UUDSKE VEZENINE II. Jožica Grobelnik UNI

REKREACIJA
Dan Datum Ura Krožek Mentor Prostor
TO 19.10.2010 16.30 OHRANJANJE GIBČNOSTI I. Irena Menih OŠ Gorica
TO 19.10.2010 17.30 OHRANJANJE GIBČNOSTI II. Irena Menih OŠ Gorica
PO 20.9.2010 19.00 OHRANJANJE TELESNE ZMOGUIVOSTIIV. Alma Delič OŠ Šalek
SR 15.9.2010 16.00 OHRANJANJE TELESNE ZMOGUIVOSTI 1. Alma Delič OŠ Livada
SR 15.9.2010 17.00 OHRANJANJE TELESNE ZMOGUIVOSTI II. Alma Delič OŠ Livada
SR 15.9.2010 18.00 OHRANJANJE TELESNE ZMOGUIVOSTI III. Alma Delič OŠ Livada
PE 23.10.2009 8.30 PLEŠIMO SALSO Alojz Fidej STEP
TO 19.10.2010 17.30 PLESNI KROŽEK 1. Alojz Fidej STEP
SR 20.10.2010 17.00 PLESNI KROŽEK II. Alojz Fidej STEP
SR 20.10.2010 18.00 Ql GONG 1. Adii Huselja ŠC Velenje
SR 20.10.2010 19.00 Ql GONG II. Adii Huselja ŠC Velenje
PO 18.10.2010 11.00 PLAVANJE Jure Primožič Bazen Velenje
ČE 21.10.2010 8.00 POHODNIŠTVO Marija Kuzman Gasilski dom
ČE 28.10.2010 8.00 PLANINARJENJE Marija Lesjak Rdeča dvorana
SR 20.10.2010 18.00 FOLKLORNI PLES Rok Volk, Katja 

Rizmal---------------- OŠ Gorica



I z  o b č i n , O r g a n i z a c i j e , O g l a s i  7-

OTVORITEV CESTE V LEPI NJIVI

U r e j e n a  c e s t a  j e  m e d  n a j p o m e m b n e j š i m i  d o b r i n a m i

Z  otvoritve ceste na kmetiji Gregorc v Lepi Njivi
(foto: Marija Lebar)

običajno, prispevala asfaltno pre
vleko, svoje pa je dodal še Zavod 
za gozdove Slovenije, OE Nazarje, 
ki je v podlago vgradil 560 kubič
nih metrov gramoza.

Slovesnost je s svojo glasbo po
pestril Pihalni orkester Zarja iz Šo
štanja, zbrane pa je nagovorila So
nja Drev. »Ko sva se z možem odlo
čila za nov korak, to je, da prevza
meva kmetijo, sva bila pred veliko 
preizkušnjo,« je povedala govor

nica. Zato sta se odločila postavi
ti razpelo, ki naj varuje domače in 
tiste, ki bodo po novi cesti prihaja
li ali odhajali.

»Urejena cesta je ena najpo
membnejših osnovnih zadev, ki jo 
ljudje potrebujemo za življenje in 
delo. Povezuje in je okno v svet,« je 
še dodala Sonja Drev in se zahva
lila vsem, ki so pri gradnji ceste in 
križa kakorkoli pripomogli.

Marija Lebar

UNIVERZA ZA III. ŽIVLJENJSKO OBDOBJE VELENJE

L e t o s  v  u r n i k  d o d a l i  k a r  

d e s e t  n o v i h  k r o ž k o v
Zadnjo soboto v septembru so v 

Lepi Njivi predali namenu dva od
cepa nove asfaltirane ceste. Trak 
so prerezali domačini v družbi mo
zirskega župana Ivana Suhover- 
šnika. Pridobitve je blagoslovil šo- 
štanjski dekan Jože Pribožič, ki je 
hkrati posvetil nov križ na kmetiji 
Gregorc.

Nova cesta in asfaltna prevleka 
do kmetije Trdogej je v dolžini 260 
metrov. Do kmetije Gregorc vodi 
900 metrov tako posodobljene ce
ste. »Sami smo vložili poleg lastne
ga dela še 30.600 evrov finančnih 
sredstev,« pravi Ivo Drev, ki je sku
paj z ženo Sonjo kmetijo pred ne
davnim prevzel. Občina je, kot je

Predsednica društva Marija 

Vrtačnik je povedala, da so imeli 

lani 784 študentov, število pa se 

vsako leto povečuje (foto: M Š )

Andragoško drušh/o Univerza 
za tretje življenjsko obdobje ali kot 
tudi včasih rečejo Uni 3, je za no
vo študijsko leto 2010/2011 izdalo 
urnik, ki nosi naslov Zmagovalci. S 
tem želijo poudariti potrebo po vse
življenjskem učenju in vključevanju 
starejših generacij v okolje in med
generacijske dejavnosti. Letos so 
dodali v redni program deset no
vih vsebin.

Kot je povedala predsednica 
društva Marija Vrtačnik, so imeli 
lani 784 študentov, število pa se 
vsako leto vztrajno povečuje. Ima
jo 42 predavateljev, vse ostale de
javnosti pa so na osnovi prosto

voljstva. Skupaj letos ponujajo 62 
krožkov zelo različnih vsebin. Ur
nik je oblikovan predvsem na po
budo in po željah samih slušate
ljev.

Številni so nadaljevalni tečaji, ne
kaj jih ugasne, pričenjajo pa spet z 
začetnimi tečaji iste vsebine. Cena 
krožkov je zmerna in primerna za 
upokojenske dohodke. Da zmorejo 
s cenami »priti skozi«, gospodarijo 
zelo racionalno in so skromni, pra
vi Vrtačnikova. Da družbi povrnejo, 
kar od nje dobijo, pripravljajo števil
ne javne prireditve; nekatere samo
stojno, na nekaterih pa sodelujejo 
z drugimi organizatorji.

Lani so tako pripravili ali sodelo
vali na kar 47 prireditvah, med dru
gim so nastopili tudi na festivalu v 
Cankarjevem domu. Pripravljajo 
razstave, koncerte, okrogle mize s 
tematiko, ki zanima starejšo popu
lacijo. »V to dejavnost se trudimo 
vključiti čim več krožkov in študen
tov. Smo tudi edini med univerzami 
za III. življenjsko obdobje v Sloveni
ji, ki imamo zelo iskano godbo na 
pihala,« še pravi Marija Vrtačnik.

Sodelujejo z Mestno občino Ve
lenje v projektu Starejši za starej
še in pri projektu Starosti prijazno 
mesto Velenje. Dobro pa je so
delovanje tudi z ostalimi občina
mi, kjer delujejo. Študijske krožke 
imajo tako še v Šoštanju in Mozir
ju. Tudi v Zgornji Savinjski dolini, 
kjer so prisotni že več let, je zani
manje za taka izobraževanja vsa
ko leto večje.

Marija Lebar

S P *
c* ZUPEfflSCVO CRGfl 

Rečica ob Sauinji
«}

V e le c e n je n i, n a z n a n ja m o , d a  b o  n a  d a n  
10. v in o to k a  le ta  G o s p o d o v e g a  2010

n a  n a š e m  trg u

f c e n a r t o u  s e j e m .

Iz k a ž ite  n a m  to  č a s t  in  p r id ite  ž e  zjutraj 
te g a  d n e  o b  9- u r i  n a  R eč ico , k je r  b o s te  

n a v z o č i , k o  s e  b o  d v ig a la  tr šk a  z a s ta v a  in  
tak oj z a  te m  z a č e la  k u p čija .

P o n o v ite v  o tv o r itv e  b o  p o p o ld n e  o b  14. u ri.

Č e b i  b il  d e ž  a li  k a k e  d r u g e  p a d a v in e ,  
b o m o  s e jm a r ili  t e d e n  k a sn e je .

Turistično društvo R ečica o b  Savinji prireja to  
n arod op isn o  prireditev v spom in  na 425 . letn ico  

{*► p rvih  sejm ov na R ečici in p o d e litev  trških pravic.

A r d i Ž



TERME TOPOLŠICA

N o v i  t u r i s t i č n i  p r i d o b i t v i  n a  v i s o k i  k a k o v o s t n i  r a v n i

Dosedanji ponudbi so v narav
nem zdravilišču Terme Topolšica 
dodali še sodoben wellness cen
ter in apartmajsko naselje Ocep
kov gaj, ki so ju slovesno predali 
namenu v četrtek, 24. septembra. 
Slavnostni govornik je bil predse
dnik Turistično gostinske zbornice 
Slovenije Danilo Daneu.

Direktorica Term Topolšica Lidija 
Fijavž Špeh je na slovesnosti deja
la, da so njihovi zaposleni ključ do 
uspeha in bodo kos izzivom, ki jih 
prinaša zanje nova ponudba. Ta
ko apartmajsko naselje kot well

ness center bosta v kraj privabi
la nove goste, tistim, ki so že zdaj 
radi prihajali v Topolšico, pa bosta 
popestrena ponudba in visoka ra
ven storitev pomenili večje zado
voljstvo.

Danilo Daneu je dejal, da otvori
tev sovpada s svetovnim dnevom 
turizma. Izrazil je veselje ob tako 
veliki pridobitvi: Obe novosti bo
sta omogočili, da v termah nekoli
ko odpravijo sezonska nihanja, ki 
so v turizmu pač realnost, je še de
jal in povedal, da je kljub znanemu 
gospodarskemu položaju sloven

sko turistično gospodarstvo v za
dnjem času med najuspešnejši
mi na področju črpanja denarja iz 
evropskih sredstev. Panoga je bo
gatejša za 200 milijonov evrov, pri
dobljenih iz evropskih skladov. Sa
mo v lanskem letu so odprli 1.200 
novih delovnih mest, sicer pa je pri 
nas v turistični dejavnosti zaposle
nih okoli 43.000 ljudi.

Večletni projekt izgradnje centra 
in naselja, ki je hkrati največja turi
stična naložba v zadnjih letih v Ša
leški dolini, je vreden 14 milijonov 
evrov. Pri tem je 3,2 milijona evrov

nepovratnih sredstev iz Evropske
ga sklada za regionalni razvoj. Ra
čunajo na dvajset novih delovnih 
mest.

Apartmajsko naselje ponuja 
s samostojnimi hišami in hišami 
dvojčki zasebnost in sproščenost, 
hkrati pa bližino bazenov in drugih 
športno rekreativnih zmogljivosti. 
V centru Zala so na 4.700 kvadra
tnih metrih na voljo masaže, fitnes, 
whirlpool  ̂ savne za invalide, rim
ske, orientalske in japonske savne 
in gostinska ponudba.

Marija Lebar

GOBARSKO DRUŠTVO AJDOVEC GORNJI GRAD

V e l i k a  j e s e n s k a  r a z s t a v a  

g o b

Tudi to jesen so se člani gobar
skega društva Ajdovec iz Gornje
ga Grada potrudili in pripravili veli
ko razstavo gob in gradiva o tej te
matiki. »Letos smo manjšo razsta
vo gob pripravili že v času občin
skega praznovanja,« pravi predse
dnik društva Janez Fale. »Tokratna 
bera gob, ki jih bomo predstavili, 
bo gotovo bolj obsežna. Zanjo je

že zdaj veliko zanimanje,« še do
daja predsednik. Razstavo bodo 
posvetili nedavno preminulemu 
članu društva in priznanemu de- 
terminatorju gob Miranu Polični
ku. Odprtje bo v soboto v Galeriji 
Štekl, ogled pa bo mogoč še v ne
deljo. Ponedeljekje namenjen obi
sku šolske mladine.

Marija Lebar

Trak sta prerezala direktorica Term Topolšica Lidija Fijavž Špeh in 

predsednik Turistično gostinske zbornice Slovenije Danilo Daneu
(foto: Marija Lebar)

LASTNIKI GOZDOV Z LJUBNEGA OB SAVINJI NA IDRIJSKEM

N a  e k s k u r z i j a h  s e  p o r a j a j o  n o v e  i d e j e

Zadnji septembrski dan so se lastniki goz
dov z Ljubnega odpravili na strokovno ekskurzi
jo na Idrijsko, ki sojo organizirali gozdarji krajev
ne enote Zavoda za gozdove Slovenije (ZGS) v 
sodelovanju s Savinjskim gozdarskim društvom 
ter gozdarji krajevne enote ZGS iz Idrije. Finanč

no je pri ekskurziji pomagala Občina Ljubno.
V Idriji so domači gozdarji pripravili predstavi

tev gozdov in žičničnega spravila lesa. Sledil je 
ogled Divjega jezera, ki je že od leta 1967 zava
rovano kot naravni spomenik in urejeno za obisk 
kot prvi slovenski muzej v naravi. Ob plakatih in

fotografijah so veliko izvedeli o plavljenju. Za po
trebe plavljenja lesa, ki ga je v ogromnih količi
nah potreboval idrijski rudnik, so pričeli graditi 
klavže, visoke vodne pregrade, imenovane tudi 
slovenske piramide.

Sinonim za Idrijsko je rudnik živega srebra 
in udeleženci ekskurzije so se sprehodili po An- 
tonijevem rovu, delu rudnika, ki je odprt za obi
skovalce, izkopan je bil davnega leta 1500. Za 
zaključek so si ogledali Kendov dvorec, primer 
dobre prakse ohranjanja stavbne dediščine. Za 
Idrijsko so značilni tudi idrijski žlinkrofi, brez ka
terih na tej ekskurziji ni šlo. 33 udeležencev ek
skurzije, med njimi prvič tudi dve ženski pred
stavnici, so imeli možnost spoznati drugačne 
možnosti spravila lesa. Vodja ljubenske enote 
ZGS Lojze Gluk meni, da so ekskurzije vedno do
brodošle, saj spoznavajo drugačne razmere od 
domačih in jih primerjajo med sabo in dobijo no
ve ideje. Lastniki gozdov se družijo med sabo in 
gozdarji z njimi, na ta način nato tudi lažje sode
lujejo in so bolj povezani.

Štefka Sem



OBČINA NAZARJE

O t v o r i t e v  B o h a č e v e g a  t o p l a r j a

Vitraže Alenke Lever (spredaj) si je ogledala tudi Marija Krivec, nekdanja 
lastnica toplarja (v sredini) (foto: Marija Lebar)

V soboto, 3. oktobra, so se izpod 
starega kozolca -  Bohačevega to
plarja razlegli ubrani zvoki Meša
nega pevskega zbora Nazarje. Ne 
brez vzroka - na priložnostni slo
vesnosti so predali namenu obno
vljen in z novimi vsebinami oboga
ten objekt -  spomenik kulturne de
diščine. Ob tej priložnosti so pripra
vili tudi posebno zgibanko.

V pritličju že deluje kmečka tr
žnica, tokrat so javnosti predsta
vili oživljeno prvo in drugo gumno 
(nadstropje). Nazorski župan Ivan 
Purnat je dejal, da so tako dolgo
letna prizadevanja za ohranitev in 
oživitev te posebne stavbe, nekoč 
gospodarskega poslopja, pripelja
li do cilja. Pri rekonstrukciji in pre
novi toplarja je občina sodelovala 
s celjsko enoto Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine Slovenije. To- 
plar s tržnico in drugimi vsebinami 
ne služi ie občanom Nazarij, pač 
pa vsej dolini, je prostor, kjer se lju
dje srečujejo in gojijo pristne stike,

je dejal župan.
V prvem nadstropju je postavlje

na stalna razstava Nazarje sko
zi čas, za katere postavitev, je de
jal Purnat, sta zaslužni Barbara So
ste r in Vladimira Planovšek. Gradi
vo prikazuje razvoj kraja na soto
čju Savinje in Drete, ki je nastal po

drugi svetovni vojni zlasti ob lesni 
industriji. Predstavljena je zgodo
vina gradu Vrbovec in frančiškan
skega samostana s cerkvijo Mari
je Nazaret, ki je kraju dala ime. Po
leg značilnega zadrečkega lončar
stva predstavlja gradivo še prerez 
življenja prebivalstva drugih krajev

sedanje občine, in delo kmečkega 
prebivalstva.

V drugem gumnu je pod stre
ho razstavno-prodajni prostor do
mače in umetnostne obrti. Zdru
žuje izdelovalce z različnih podro
čij ustvarjanja iz Zgornje Savinjske 
doline. Predvsem so to ročno izde
lani unikatni izdelki različnih zvrsti. 
Veliko je izdelkov iz lesa, predme
tov iz gline in keramike, polsteni in 
volneni izdelki. Stekleni vitraži so iz
delani v tiffany tehniki, videti je mo
goče steklen nakit, klekljarske iz
delke in še kaj.

Za izbor izdelovalcev in razsta
vljenih eksponatov se je potrudila 
Alenka Lever. Sicer bo mogoče iz
delovalce ob različnih priložnostih 
v tem prostoru videti tudi pri izde
lavi njihovih umetnin. Ogled bo so
dil v sklop ogleda muzeja gozdar
stva in lesarstva v Vrbovcu, razsta
vi pa bosta odprti vsako soboto kot 
tržnica.

Marija Lebar

SPOMINSKA PROSLAVA NA ČRETI

N e  d o v o l i j o  p o t v a r j a n j a  z g o d o v i n e  N O B

Spominski prosiavi na Čreti so prisostvovali številni praporščaki borčevskih 
in veteranskih organizacij ter združenja Sever

(foto: Marija Sukalo)

Na Čreti so se kot že vrsto let do
slej prvo soboto v oktobru sreča
li člani borčevske organizacije in 
njihovi simpatizerji. Združenje bor
cev za vrednote NOB Žalec je na
mreč pripravilo spominsko prosla
vo v počastitev prve frontalne bitke 
slovenskih partizanov z okupator
jevo vojsko oktobra 1941 in s tem 
po besedah predstavnika organi

zatorja Marjana Turičnika pripomo
glo k ohranjanju spomina na naj
svetlejše trenutke zgodovine slo
venskega naroda in k ohranitvi vre
dnot narodnoosvobodilnega boja.

Pozdravne beseda sta udele
žencem namenila župan Vranske
ga Franc Sušnik in podžupan Na
zarij Matej Pečovnik, ki je med dru
gim poudaril, da je naša narodno

osvobodilna borba dala prispe
vek k zmagi nad fašizmom in na
cizmom. Po Pečovnikovem mne
nju nas tega ne sme biti strah in 
ne sram, temveč moramo biti na 
to ponosni.

Član sveta Zveze združenj bor
cev za vrednote NOB Slovenije dr. 
Ivan Kristan je kot slavnostni go
vornik v svojem govoru izpostavil, 
da so partizani okupatorju že v pr
vem letu okupacije dokazali, da bo
do proti njemu bili neizprosen boj. 
»Na spominskih proslavah, kot je le
tošnja na Čreti, prepričujemo prepri
čani prepričane. Obenem je to pri
lika, da si poskušamo naliti čiste
ga vina o naši preteklosti in o dana
šnji realnosti. Mednje vsekakor so
dijo socialne stiske delavcev in pre
vrednotenje narodnoosvobodilne

ga boja,« je bil kritičen dr. Kristan in 
poudaril, da ne dovolijo potvarjanja 
zgodovine NOB. »Narodnoosvobo
dilni boj z vsemi njegovimi vrednota
mi moramo ohraniti naslednjim ge
neracijam, da bodo znale ceniti žr
tve za priborjeno svobodo,« je med 
drugim še dejal slavnostni govornik.

Srečanje so s bogatim kultur
nim programom obogatili Pihal
ni orkester Prebold, Mešani pev
ski zbor Tabor, harmonikarja Mi
lan Kasesnik in Fonzi Lesjak ter pe
vec Dušan Banko in recitatorka Jo
žica Ocvirk. Dogodek je bil tudi pri
ložnost za podelitev srebrne in zla
te plakete Zveze združenj borcev 
za vrednote NOB Slovenije. Srebro 
je prejela Antonija Martinček, zlato 
pa Ferdinand Haler.

Marija Šukalo
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S l a v i l i  t u d i  n e k a t e r i  š e  ž i v e č i  u s t a n o v i t e l j i  d r u š t v a

Prvi oktobrski dan je bil v Gor
njem Gradu v znamenju planincev. 
Ravno na ta dan je domače planin
sko društvo praznovalo šest dese
tletij delovanja. Proslave ob jubileju 
seje udeležilo nekaj od trinajstih še 
živečih ustanoviteljev društva.

Predsednik društva Klemen Pe
tek se je v nagovoru spomnil pr
vega predsednika Martina Vošči- 
ča ter vseh drugih, ki so na začet
ku postavili dobre smerokaze za 
nadaljnje rodove planincev. Prva 
naloga društva je bila zgraditi dom 
na Menini planini in po devetih letih 
jim je to tudi uspelo. Dom je do se
daj doživel kar nekaj preureditev in 
izboljšav inje priljubljena točka do
mačih ter drugih planincev. Poleg 
tega planinci skrbijo za mladi rod, 
okolje, med njimi so številni prizna
ni alpinisti.

Predsednik Planinske zveze Slo
venije Bojan Rotovnikje gornjegraj

skim planincem ob praznovanju 
podelil svečano listino. Povedal je, 
da ima z njimi skupno ljubezen, in 
to je Menina, kamor se vedno rad 
podaja. Zanj in za domače planin
ce je planinstvo način življenja. Pri
znanje občine Gornji Grad je dru
štvu izročil župan Stanko Ogradi, ki 
je omenil, da so staroste in začetni
ki društva lahko ponosni na mladi 
rod, ki nadaljuje njihovo tradicijo. O 
nadgradnji dela zadnjih šest dese
tletij je prisotnim spregovorila pred
sednica Savinjskega meddruštve
nega odbora planinskih društev 
Manja Rajh, ki je skupaj s Petkom 
prizadevnim članom podelila dru
štvena priznanja. Prijaznega pova
bila na praznovanje so se udeleži
li tudi predstavniki planinskih dru
štev iz Nazarij in Rečice ob Savinji.

Recitacije v izvedbi planinca in 
amaterskega igralca Jožeta Rem- 
šaka - Zotlerja, pesmi moškega

Predsednica Savinjskega meddruštvenega odbora planinskih društev Manja 
Rajh, predsednik gornjegrajskih planincev Klemen Petek (v sredini) in 

predsednik Planinske zveze Slovenije Bojan Rotovnik (foto: Štefka Sem)

pevskega zbora iz Bočne, pevk doma prikazovali fotografije z do- 
skupine Pušeljc in mladih planin- . godkov društva od začetka do da- 
cev so popestrile slavnostni večer, našnjih dni.
Po proslavi so v dvorani kulturnega Štefka Sem

Z m o g l j i v o s t ,  u d o b j e ,  s l o g ,  z a u p a n j e  i n  

z a ž e l e n o s t  v  e n e m

Šestica je Mazdin paradni konj 
v Evropi, zato ni presenetljivo, da 
si je ugledni japonski proizvaja
lec avtomobilov pri njenem razvo
ju zastavil zahteven cilj: omogoči
ti vozniku, da popolnoma doživi ja
ponski koncept »kizuna«. Ta obču
tek namreč prevzame voznika, ko 
se v eno združijo zmogljivost, udo
bje, slog, zaupanje in zaželenost. 
Iz pred nedavnim bistveno razširje
nega salona AS Skornšek v Velenju 
so nam za krajši test posodili maz

do6 z dvolitrskim bencinskim mo
torjem in bogatim paketom opre
me TE plus.

Motor 2.0 uporablja napredno 
tehnologijo direktnega vbrizga 
atomiziranega goriva neposre
dno v valj, zato je dovajanje mo
či in navora gladko ter učinkovito 
z nizkimi izpusti ogljikovega dio
ksida. Za doseganje tovarniško 
obljubljene povprečne porabe go
riva 6,9 litra na sto kilometrov je 
treba biti pri vožnji precej obziren

s stopalko za plin, kar pa ni tako 
samo po sebi umevno, saj je vse 
v mazdi6 izdelano za dinamičen 
način življenja.

Avto navdušuje potnike z udob
jem in prostornostjo, voznika pa tu
di z odzivnostjo, in zanesljivostjo. 
Notranjost mazde6 je mešanica 
športnega in poslovnega sloga, 
zato se v njej dobro počutijo tako 
družinski očetje kot poslovneži. Ele
ktronski dodatki, kot so sistem za 
nadzor stabilnosti vozila, sistem za 
nadzor dogajanja za vozilom, prir- 
tiblokirni zavorni sistem, pomoč pri

ustavljanju v strmini in sistem pri
lagodljivih biksenonskih žarome
tov, vozniku olajšajo vožnjo, za
to so poti z mazdo6 krajše kot si
cer, a zato nič manj varne, saj se 
mazda6 ponaša tudi s karoserijo 
iz jekla visoke natezne trdnosti z 
zmečkljivimi conami, trdno varno
stno kletko za potnike, zategoval- 
niki sprednjih varnostih pasov in 
kopico varnostnih zračnih blazin. 
Pravzaprav boste na koncu vožnje 
kar težko našli dober razlog, da iz
stopite.

Razširjeni avto salon AS Skornšek v Velenju
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Nekateri ljudje hitro pridejo v 
naše življenje in tudi hitro odide
jo iz njega, nekateri ostanejo kot 
znanci v našem življenju dlje ča
sa, nekateri pa pustijo neizbrisne 
sledi v naših srcih in postanejo na
ši prijatelji... Pravijo, da resnično 
prijateljstvo nikoli ne umre in prav 
na tak način smo se pred dnevi 
poslovili od našega prijatelja Mar
tina Aubrehta.

Rodil seje v Mozirju, mladost pa 
je preživel v Celju. Po drugi svetov
ni vojni se je Aubrehtova družina 
vrnila v Mozirje, Martin se je izučil 
za urarja in se v delavnici na mo

zirskem trgu pridružil očetu, od ka
terega je nato prevzel urarski po
sel. Dejavno seje vključeval v udar
niške akcije in društveno življenje, 
najbolj pa so ga zasvojile gore in 
planinstvo. Še posebej je bil akti
ven v domačem planinskem dru
štvu, poleg tega pa tudi v Planin
ski zvezi Slovenije in Savinjskem 
meddruštvenem odboru planin

skih društev. Neštete so bile njego
ve udarniške ure pri gradnji in ob
novi koče na Mozirski planini.

Zelo dejaven je bil tudi pri ohra
njanju pustnih običajev v Mozirju. 
Nekaj let po drugi svetovni vojni je 
s tovariši iz otroštva oživel običaj 
pustovanja in bil dolga leta gonil
na sila vsakoletnih pustnih priredi
tev na mozirskem trgu.

Njegova tretja »ljubezen« so bi
li mlaji. Vrsto let je aktivno sodelo
val pri njihovem postavljanju, v za
dnjem času pa je predvsem obču
doval postavljanje mlajev. Poleg vi
sokih priznanj, ki mu jih je podelila 
planinska organizacija, je za delo
vanje v krajevnih društvih in za trud 
pri ohranjanju kulturne dediščine 
prejel zlato plaketo s priznanjem 
Občine Mozirje.

Pred skoraj štirimi desetletji je 
bil Martin Aubreht med pobudni
ki za organizirano povezovanje 
zgornjesavinjskih obrtnikov. Sta
novski kolegi so mu ob ustanovitvi

 ̂ \  
združenja zaupali mesto v nadzor
nem odboru, dve leti kasneje pa je 
prevzel tudi predsedovanje v tem 
organu. Dva mandata je uspešno 
vodil skupščino združenja obrtne 
kov, sodeloval je pri gradnji doma 
obrtnikov v Mozirju in bil en man
dat tudi predstavnik obrtnikov v iz
vršnem svetu SO Mozirje. Za svoj 
neprecenljivi prispevek k razvoju 
obrtništva v Zgornji Savinjski doli
ni je med drugim prejel zlato pla
keto Obrtno-podjetniške zbornice 
Slovenije.

Našemu prijatelju Martinu smo 
za vse njegove zasluge in delo is
kreno hvaležni in se ga bomo ve
dno spominjali z globokim spošto
vanjem. Bil je vzor za dobro voljo 
in optimizem, njegov odnos do so
človeka pa na najboljši način po
nazarja stavek, ki ga je tolikokrat 
izrekel kot pohvalo in je bil na po
grebu namenjen njemu: »Tina, zlat 
si!«

Franci Kotnik
_________________________________ W

ZDRAVSTVENA POSTAJA MOZIRJE

D v i g a l o  o l a j š a l o  d o s t o p  d o  z d r a v s t v e n i h

s t o r i t e v

O bčina M ozirje  je  v  zadn jih  m e se cih  pristo

p ila  k projektu ureditve o ko lice  Zdravstvene  

postaje  M ozirje  in nekaterim  notranjim  pre

de lavam . O ko lica  je  b ila urejena ž e  v  poletnih  

m e se cih , v  preteklem  pa je  bilo zg ra je n o  tu

di dvigalo .

Zdravstvena postaja je na tem mestu že dol
ga desetletja, zato je bilo potrebnih kar nekaj del, 
da so z njimi vsaj približno uredili pogoje za laž
ji dostop pacientov. Predvsem to je vodilo občin
sko upravo, da se je lotila obsežnega projekta, 
namenjenega zlasti bolnim in težko pokretnim 
osebam.

Projekt je bil finančno ovrednoten z okoli
40.000 evri, polovico za okolico in druga polovi
co za dvigalo. Stroški za okolico in del njih za dvi
galo so bili poplačani iz občinskega proračuna, 
ostala sredstva za dvigalo pa so bila donirana s 
strani podjetij BSH Hišni aparati Nazarje in Prevo
zništva Pfeifer Franc s.p.. Ob zaključku projekta je 
svoje zadovoljstvo izrazila tudi zdravnica Karmen 
Fürst, ki v prostorih zdravstvene postaje opravlja 
splošno zdravstveno prakso. Dejala je:

»Zelo sem vesela, da je župan prisluhnil 
našim sugestijam in je z obnovo ožje okolice 
Zdravstvene postaje Mozirje izboljšal dostop 
do zdravstvenih storitev in tako poskrbel zlasti 
za težko pokretne in invalidne občane. Uredi-

Dvigalo je namenjeno zlasti bolnim in težko 

pokretnim osebam (foto: Benjamin Kanjir)

la seje dovozna pot do samega vhoda v zdra
vstveno postajo, tako da se po blagi klančini 
brez stopnic pripelje bolnika direktno v vežo,

kjer ga na levi steni čaka dvigalo. To je pridobi
tev, ki smo jo težko čakali zdravniki, še bolj pa 
bolniki. Omogoča jim dostop v prvo nadstro
pje, kar je zlasti pomembno, ko iščejo pomoč 
v času dežurne službe.

Še bolj je z dvigalom olajšana pot v drugo 
nadstropje, kjer sva s svojim pacientom dose
gljiva oba zdravnika - tako jaz v splošni ambu
lanti, kot zobozdravnik v zobni ambulanti. Doslej 
invalidom na vozičku in težko pokretnim paci
entom, ki niso zmogli hoje po stopnicah, zoboz
dravnik v hiši sploh ni bil dosegljiv.

Še vedno je potrebno urediti dodatne stvari, 
kot je renoviranje ambulantnih prostorov, posta
vitev vetrolova, ki bi v hladnih zimskih dneh za
držal toploto v hiši in ureditev parkirišč za zapo
slene in bolnike.«

Benjamin Kanjir

O BVESTILO  BR A LCEM

Bralce Savinjskih novic obveščamo, da 
je rok za oddajo čestitk, zahval in malih 
oglasov za tekočo številko v torek do 15. 
ure. Kasnejše objave sprejemamo samo 
po vnaprejšnem dogovoru. Malih oglasov 
po telefonu ne sprejemamo.

V_____________ *_______________ J



KOŠARKAŠKI KLUB NAZARJE

P o r a z  v  u v o d n e m  k r o g u

Nazorski košarkarji so v soboto 
začeli sezono v 2. slovenski košar
karski ligi vzhod. Gostovali so v Lju
bljani pri Ježici, ki je upravičila vlo
go favorita in prepričljivo zmaga
la. Žreb je bil krut, saj v naslednjem 
krogu v našo dolino prihaja eden 
izmed favoritov lige.

Gostje so tokrat nastopili osla
bljeni, saj zaradi poškodbe ni mo
gel zaigrati prvi organizator igre 
David Zadravec. Domača ekipa je 
pokazala svojo homogenost in ui
granost že na začetku tekme. Ježi
ca je moštvo, ki že vrsto let igra v 2. 
ligi, kar se je poznalo predvsem pri 
agresivnosti v obrambi. Nazarča- 
ni so težko prihajali do odprtih me
tov. Domači strateg je vzdrževal vi
sok ritem svojega moštva s pogo
stimi menjavami, kar seje rezultat
sko obrestovalo, saj je imel na vo
ljo veliko razpoloženih igralcev. Le

ti so se razleteli po igrišču pred
vsem v drugi četrtini, kar jim je pri
neslo varno zalogo 21 točk pred
nosti pred drugim delom tekme.

G E N E R A L N I S P O N Z O R

B / S / H /
BSH Hišni aparati d.o.o.
Savinjska cesta 30,
3331 Nazarje

V tem delu je njihova agresiv
nost v obrambi nekoliko popustila, 
kar so gostje izkoristili in vzpostavi
li ravnotežje v igri. Tudi agresivnej
ša obramba je pripomogla k omi
litvi poraza. Za kaj več kot to ni bi
lo dovolj razpoloženih igralcev. Tek
ma je bila izgubljena že v prvem 
polčasu, ko je nasprotnik pokazal

boljšo pripravljenost in več odloč
nosti.

Naslednji krog prvenstva bo ju
tri v Nazarjah, kamor prihaja eden 
izmed favoritov prvenslva, Raden
ska Creativ. Obeta se košarkaški

praznik, v katerem bo domača eki
pa iskala možnosti za preseneče
nje. Tekme domačinov bo v letošnji 
sezoni mogoče spremljati preko lo
kalne televizije.

Roman Mežnar

Ježim : Nazorje
83:64 (20:12,25:12,21:19,17:21)

Nazarje: Janko, Gostečnik 6, Bitenc 7 ( IT ) ,  Plesnik 13 (IT, 4-7), Krivec 4 
(2-2), Vodončnik 20 (3T, 1 -1 ), Gelb 2, F. Blatnik 4 (0-1 ), P. Polčnik, Ločičnik 
2 (2-2), Hostnikar 1 (1-2), Valenčak 5 (3-4).

Rezultati 2 . S K L  vzhod:

1. krog: Terme Olimia Podčetrtek : Fenomeni 81:42, Calcit Mavrica : La
stovka (28.10.2010), Vrani Vransko : Posavje Krško 67:55, Ježica : Nazar
je 83:64, Radenska Creativ : Union Olimpija mladi 85:49, Dravograd : Bi
strica (29.10.2010).

Lestvica po 1. krogu

1. Terme Olimia Podčetrek 2,2. Radenska Creativ 2,3. Ježica 2,4. Vra
ni Vransko 2,5. Posavje Krško 1,6 . Nazarje 1 ,7. Union Olimpija mladi 1,8. 
Fenomeni 1,9. Dravograd (-1)0,10. Bistrica (-1)0,11. Calcit Mavrica (-1) 
0,12. Lastovka (-1)0.

DRUGA SLOVENSKA FUTSAL LIGA

Z a m t e k  f u t s a l  s e z o n e

Danes se s tekmami Nazarje Glin 
: Tomaž Ormož, Weber Škofja Lo
ka : FC Maribor Branik, Velike Lašče 
: Benedikt, Kix Ajdovščina : Vikrobit 
Ljubljana in Kebelj Slovenjska Bistri
ca : Zavrh Selce prične enotna dru
ga slovenska liga dvoranskega no
gometa. Nazorski »graščaki« so tu
di v tej sezoni pripravljeni naskako
vati sam vrh, po informacijah iz dru

gih taborov sodeč pa pri tem ne bo
do osamljeni. Predvsem Ajdovci in 
igralci štajerske prestolnice ter Be
nedikta naj bi bili še kako konku
renčni, lahko pa seveda preseneti 
še kdo. Torej Pezičevi varovanci za
čenjajo lov na prvenstvene točke že 
danes z otvoritveno domačo tekmo 
proti vedno neugodnemu Tomažu.

Franjo Pukart

KOŠARKARSKA LIGA BRGLEZ.COM NA POLZELI

V a b i l o  k  s o d e l o v a n j u

Organizatorji košarkarske lige 
Brglez.com vabijo rekreacijske ko
šarkarske ekipe k sodelovanju od 
21. novembra do predvidoma mar
ca prihodnjega leta. Ligaško tek
movanje bo potekalo enokrožno 
(vsak z vsakim) v nedeljah od 8.

ure dalje v dvorani košarkarskega 
društva Hopsi Polzela. Več infor
macij o pravilih lige in organizaci
ji dobite preko elektronske pošte: 
marko.slokar@siol.net ali dani.da- 
niloturnsek@gmail.com.

IS

G o b a r s k o  d r u š tv o  A jd o v e c  G o rn ji G ra d  

v a b i n a

razstavo gob in tematskega gradiva 

v Galerijo Steki v nedeljo, 10. oktobra, od 9. do 18. ure.
V  p o n e d e lje k  v a b lje n a  š o ls k a  m la d in a .

Naročnik oglasa: Gobarsko društvo Ajdovec Gornji Grad, Spodnji trg 17,3342 Gornji Grad

ODBOJKARSKI KLUB LJUBNO OB SAVINJI

V  n o v o  t e k m o v a l n o  

s e z o n o  s  t r e m i  e k i p a m i

Odbojkarice OK KLS Ljubno 
vstopajo v novo tekmovalno se
zono 2010/11 z ekipami kadetinj, 
mladink in članic. S pripravami in 
treningi so pričele že avgusta ter 
odigrale tudi nekaj prijateljskih te
kem. Članice so v četrto leto nasto
panja v 3. državni ligi vstopile s od
igranim prvim kolom, v katerem so 
na gostovanju v Braslovčah izgubi
le z rezultatom 0:3 (23:25,22:25, 
23:25).

Že po rezultatu sodeč je bila tek
ma zelo izenačena, več športne 
sreče pa so imele odbojkarice iz 
Braslovč, ki tudi sicer spadajo med

boljše ekipe vtem ligaškem tekmo
vanju. Člansko ekipo ljubenskih od
bojkaric letos sestavljajo igralke, ki 
so še lani nastopale v kadetskem 
tekmovanju, priključile pa so se tu
di nekatere mlajše odbojkarice.

Prvi nastop v okviru Odbojkar
ske zveze Slovenije so imele tudi 
kadetinje, ki so s polovičnim izku
pičkom nastopile na turnirju v Mi
slinji in izgubile z domačo ekipo, 
premagale pa ekipo iz Zreč. Ekipa 
mladink pa je nastopila na turnirju 
na Prevaljah in enkrat zmagala in 
dvakrat izgubila.

Franjo Atelšek

3. DOL ženske - vzhod 1
Rezultati 1. kroga

OK Mozirje: OK Kajuh Šoštanj 0:3 (-13,-17,-18) 
KLS Ljubno : Braslovče 0:3 (23:25,22:25,23:25)

POPRAVEK

V 38. številki Savinjskih novic je pri članku o teniškem turnirju na Veni- 
šah zaradi podatkov, ki smo jih prejeli od organizatorja, prišlo do objave 
napačnega rezultata. Med moškimi je bil namreč drugi Bojan Golob.

Uredništvo,



P r e v e n t i v n e  a k t i v n o s t i  z a  i

v a r n o s t i  p e š c e v  v  c e s t n e m  p r o m e t u

VILI BEZJAK
komandir Policijske postaje Mozirje, 
policijski inšpektor I

Na o bm očju  P o lic ijsk e  posta

je  M ozirje s e  je  v  obdobju 2 0 0 4 -  

2 0 0 9 ,  zgo d ilo  16 prom etnih ne

s re č  z  udeležb o  in poškodbo pe

šce v , v  letu 2 0 1 0  pa sta  s e  zgo 

dili dve prom etni n e sre č i z  ude

ležbo  in poškodbo p e šcev. V  teh 

prom etnih n e sre ča h  je  devet pe

š c e v  zad o bilo  hudo te lesno  po

škod bo , d va n ajst pa lahko tele

sn o  poškodbo.

Da bi se izognili udeležbam pe
šcev v prometnih nesrečah, ki ima
jo skoraj vedno za posledico tele
sno poškodbo, velikokrat pa so za

vajte naslednje nasvete:
- nosite svetlejša oblačila z naši

timi odsevnimi telesi,
- pri hoji na neosvetljenih delih 

nosite odsevna telesa (kresničke) 
ali svetilke,

- za hojo, kjer so zgrajeni, vedno 
uporabljajte pločnike,

- izven naselja hodite po pločni
kih, če teh ni, hodite po bankinah 
oziroma tik ob robu vozišča, po le
vi strani vozišča v smeri hoje, da 
lahko pravočasno opazite vozilo, ki 
pelje nasproti, in se mu umaknete, 
če vas voznik ne opazi,

- vozišče prečkajte na za to 
označenih mestih (prehodih za pe
šce). Pred prečkanjem se kljub te
mu da prečkate vozišče na pre
hodu za pešce in imate formalno 
prednost pred vozili, prepričajte, če 
se prehodu približuje kakšno vozi
lo. Če se prehodu približuje eno ali 
več vozil, raje počakajte, da vozila 
odpeljejo, šele nato stopite na pre

P o lic isti P o lic ijsk e  postaje  M ozirje  v  c ilju  za go tav ljan ja  ve čje  

varn osti u d e le že n ce v  v  cestn em  prom etu pozivajo  v s e  o b čan e , da  

jih  obvestijo  na te le fo nsko  številko  0 3 -8 3 9 -1 8 -8 0  a li 113, ko v  ce

stnem  prom etu o p azijo  p e šc a , ki n e zan e sljivo  hodi po ce sti, je  za

radi hoje  po n oči v  tem nih o b lač ilih  s la b o  viden, ki hodi po napačni 

stran i a li sre d in i ce ste , v iju ga  po cesti za ra d i v in jenosti itd. S  tem  

bom o sk u p a j m o go če  izb o ljša li varn o st v  cestn em  prom etu in pre

p rečili, da bi ta k še n  p e š e c  postal žrtev  prom etne n e sre če . P o licij

s k e  patrulje  bodo v  č a s u  od oktobra 2 0 1 0  do ap rila  2011 poostre

no n a d zira le  ravn anje  in o p rem ljeno st p e šce v  pri udeležb i v  ce 

stnem  prom etu.

pešca tudi usodne, svetujemo, da 
vjesensko-zimskem času, koje vi
dljivost zaradi noči, megle in pogo
stih padavin zmanjšana, upošte

hod za pešce in prečkajte vozišče. 
Zavedati se morate, da je vaša hi
trost gibanja bistveno počasnejša 
od hitrosti vozil, to hitrost pa je vizu-

CRNA KRONIKA
• POŠKODBA PLEZALCA

Solčava: 30. septembra popoldan seje pri sestopu z Male Rinke v 
Kamniško-Savinjskih Alpah poškodoval planinec. Posredovali so re
ševalci GRS Celje in helikopter Slovenske vojske z dežurno ekipo. Po
nesrečenca z izpahnjeno ramo so s pomočjo vitla in jeklenice pote
gnili v helikopter in odpeljali na zdravljenje v celjsko bolnišnico.
• ZAPEU AL Z  VOZIŠČA

Ljubija: 2. oktobra okoli pol tretje ure zjutraj je v bližini ljubijskega 
obrata celjske Cinkarne voznik osebnega vozila zapeljal z vozišča. Pri 
tem se ni poškodoval, škodo je utrpela le pločevina. Nazorski prosto
voljni gasilci so vozilo potegnili nazaj na vozišče, odklopili akumula
tor in očistili vozišče.

elno zelo težko natančno določiti,
- če prečkate vozišče izven ozna

čenih prehodov za pešce oziroma 
tam, kjer prehodov ni, prečkajte ce
sto po najkrajši poti, pravokotno na 
smer vozišča,

- prečkanje vozišča naj vedno 
poteka z običajno hitrostjo hoje 
(med prečkanjem se ne obotavljaj
te in tudi ne tecite preko vozišča),

- zavedajte se, da so vremenske

in vozne razmere takšne, daje po
trebno biti še posebej pozoren in 
zaradi teh razmer upoštevajte dalj
še poti zaustavljanja vozil,

- če ste uživali alkoholne pija
če in boste udeleženi v cestnem 
prometu kot pešec, bodite pose
bej previdni pri hoji (v primeru, da 
je zaužita količina alkohola preko
merna, odsvetujemo vsako aktiv
no udeležbo v cestnem prometu).

M a t i č n a  k r o n i k a  z a  

m e s e c  s e p t e m b e r  2 0 1 0
RO JSTVA: "
Rodilo seje pet dečkov in deset deklic.

POROKE:
Miran Šmarčan iz Nazorja in Ida Lukan iz Kamnika, Samo Skraiovnik iz 

Radelj ob Dravi in Barbara Čretnik iz Mozirja, Boštjan Majerhold in Petra Fi
lipovič, oba iz Ljubljane, Peter Lenko iz Tera in Jožica Purnat iz Florjana pri 
Gornjem Gradu, Rok Mlakar iz Litije in Klavdija Filipič iz Dobletine.

SMRTI:
Bogomila Metelko iz Šmartnega ob Dreti, Zdravko Kaker iz Krnice, Si

mon Brezovnik iz Strmca, Boris Vačovnik iz Poljan, Ivana Juvan z Ljubne
ga ob Savinji, Pavla Poličnik iz Robanovega Kota.

Deseto leto že  v grobu spiš, 
a z  nam i vedno še naprej ž iv iš, 
izguba tvoja za  nas prehuda je  bolečina, 
da lahko d o lžin a  časa b i jo  p rekrila .

V SPOMIN

6. oktobra je m inilo  10 let, odkar nas je zapustila

D a n i c a  H U D O B R E Z N I K

(4.2.1968 - 6.10.2000)

Hvala vsem, ki ji prižigate sveče in  jo ohranjate v  spominu.

Mož Alojz, sinova Damjan in Simon.



Otroštvo p re ž iv e l s i ob je ze ru , 
rad  rib e  s i lo vil, 
a reka Sa vin ja  je  hotela 
in  živ lje n je  ti je  vzela.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega brata, strica in  botra

Z d r a v k a  K A K E R J A

(7.10.1960-21.9.2010)

Zahvaljujem o se vsem, ki ste ga posprem ili k  večnem u počitku. Naj
lepša hvala pa vsem  sosedom za pom oč v  težkih trenutkih.

Žalujoči njegovi

ZAHVALA

Ob boleči izgubi

B o g o m i l e  M E T E L K O
iz Šutne

(21.11.1930 -  2O.9.2OIO)

se zahvaljujemo: DEOS-u Gornji Grad, dr. Štajnerjevi, pogrebni služ
bi Morana, g. župniku, pevcem, gasilcem, praporščakom , Jožetu, Mariji, 
Miru, Štefki, Stanetu, Zdenki, vsem  Šutnčanom  in ostalim.

Žalujoči: Jože, Majda, Lara in ostali

W W W .

L ju b i s in  in  stric  in  brat, 
im el s i nas neskončno ra d ...
K je  zd a j vso ljubezen in  toplino  
bomo m i d obili,
ko sm o tvojo dušo in  srce  izg u b ili?  
Srce  nam  jo če , a upanje ostaja v nas, 
da v nebesih zopet sliš im o  tvo j g la s...

ZAHVALA

Ob boleči in  m nogo prerani izgubi našega sina, strica, brata in  
bratranca

M i r a n a  P O L I Č N I K A

(1963 - 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem  sosedom, govornikom a, gobarjem, 
gospodu župniku za lepo opravljen obred, vsem  prijateljem, pevcem, 
pogrebni službi Anubis, celotnemu zdravstvenem u osebju in posebna 
zahvala PGD  G ornji Grad, PGD Nova Štifta, njihovim  praporščakom  
ter Občini G ornji Grad.

Vsem  skupaj in  vsakem u posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoča mama, sestre in brat z družinami.

Naročniki Savinjskih novic 
imajo 15% POPUST 

pri objavah zahval in 
čestitk.

N e jo ka jte  ob m ojem  grobu, 
p riv o šč ite  m i večn i m ir, 
izčrp a la  svoje sem  m oči, 
za p rla  trudne sem  oči.

V SPOMIN

J o ž e f a  F I R S T

p.d. Flosarjeva mama 
(4.7.1921 -  9.10.2008)

H vala vsem, k i jo ohranjate v  lepem spom inu in  ji prižigate svečke.

Domači

Savinjske novice št. 40,8. oktober 2010



K o  se živ lje n je  izteče, 
ostane p ra zn in a  
in  z  n jo  bolečina.
Pozabe n i, le  ča s bo c e lil 
rane in  o hran ja l spom ine.

ZAHVALA

V  79- letu starosti nas je za vedno zapustila draga mama, 
stara mama, sestra in  svakinja

P a v l a  P O L I Č N I K
iz Solčave - Robanovega kota

(12.6.1931 -  22.9.2010)

Zahvaljujem o se vsem  sorodnikom , znancem in sosedom za pomoč, 
darovano cvetje, sveče in za svete maše. Posebej bi se zahvalili gospo
du župniku V ikiju za opravljen pogreb, ge. Mateji za poslovilne besede, 
pevcem in vsem, ki ste jo posprem ili na zadnjo pot.

Žalujoči vsi njeni

M O R A N A  P O G R E B N A  S L U Ž B A ,  C V E T L IČ A R N A
A leksand er Steb lovn ik  s.p. Parižlje  11 c Braslovče

Telefon: 7 0 0 0 -6 4 0  ali 0 4 1 /6 7 2 -1 1 5
www. pocj reb moranei .si

■  K d o r ž iv i v srcu  svo jih  dragih, 
n i m rtev, še naprej ostaja navzoč 
r  njihovem  živ ljen ju .

(Im m anuel K a n t)

V SPOMIN

9. oktobra bo m inilo  pet let, odkar nas je zapustil dragi

M a r k o  P O D K R I Ž N I K

Hvala vsem, ki se ga spominjate 
in  postojite ob njegovem grobu.

Vsi njegovi

N iti zbogom  n is i rekel, 
n it i roko nam  podal, 
tiho  in  m irn o  s i zaspal, 
v naših  src ih  vedno boš ostal.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega dragega

M a r t i n a  A U B R E H T A
urarskega mojstra iz Mozirja

( IO .4. I 929 -  27.9.2O IO )

se iskreno zahvaljujem o vsem  sorodnikom , sosedom, prijateljem  
in  znancem  za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in za svete 
maše.

Posebna zahvala Damjanu G rudniku za nesebično pomoč, gospodu 
župniku za opravljen obred, praporščakom, pevcem, govornikom , ča
stni straži, vsem  društvom, pogrebni službi Morana in  vsem, ki ste ga 
v  tako velikem številu posprem ili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

K d o r ž iv i v spom inih  drugih, 
n i m rtev, je  sam o oddaljen. 
M rtev je  tisti, k i ga pozab ijo .

(K a n t)

ZAHVALA

V 93- letu starosti je um rla žena, mama, stara mama

T i l k a  L E S J A K

(22.3.1918 -17.9.2010) 
z Ljubnega ob Savinji

Hvala vsem, ki ste jo im eli radi in  jo v  tako velikem  številu pospremi
li na njeni zadnji poti. Zahvaljujemo se za izrečeno sožalje, darovano  
cvetje, sveče in  za svete maše. Hvala vsem, ki ste sodelovah in pomaga
li pri organizaciji in izvedbi pogrebne svečanosti.

Žalujoči: mož Franc, hčere Vida, Pepa in 
Pavla z družinami



Ju h u ! P o lic is ti š tra jk a jo !

Vsak m a  se svojega »rži
Sodnik: “Priznate, da ste 

tožnika ogoljufali?"
Osumljenec: “Da.”
Sodnik: “Zdaj pa še povej

te, kako.”
Osumljenec: “Kaj vam bo, 

gospod sodnik, to znanje, saj 
imate dovolj svoje plače, da bi 
vas še goljufanja učil.”

Odvečno vprašanje
Sodnik: “Ali ste pripravljeni 

plačati kazen ali jo boste raje 
odslužili v zaporu?"

Obtoženec: “Koliko pa bi 
moral plačati?”

Sodnik: “Tarifa je 70 evrov 
zadanaresta.”

Obtoženec: “Grem raje no
ter, saj nimam dovolj denarja. 
Ali povejte mi, koliko tajkunov 
pa takole plačuje, da so lahko 
zunaj?”

Po krivi poti se ne pride v 
zapor. Tja te z dokaj 

zanesljivo natančnostjo 
privedejo.

PO PREHLADU RO PREPOZNO
Mož: “Žena, policisti so 

spet nekomu zaplenili neke 
nedovoljene rastline!”

Žena: “Zakaj me o tem ob
veščaš?”

Mož: “Da boš pravočasno 
skrila smrekove vršičke.”

Vsakemu kandidatu na 
volitvah je zagotovljen vsaj 

en glas. Če bo pravilno 
obkrožil...

Brez težke izbire
Ali se spodobi, da kandida

tu, ki edini kandidira za mesto 
župana v občini, že zdaj česti
tamo na izvolitvi ali pa smo že 
zadnji v tem smislu?

Kriv se je rodil
Odvetnik: “Če boš takole 

nadaljeval, te ne bom mogel 
oprati suma, da kradeš kot 
sraka.”

Osumljenec: “Na kaj s tem

Glave družin, da bi v 
nedeljo ne prišlo do 

volilnih goljufij, stojte za 
družinskimi člani in 
nadzirajte, da bodo 

pravilno volili.

Umrl je najstarejši 
Zemljan. Zdaj smo pa brez.

misliš?”
Odvetnik: “Če že moraš 

ves čas krasti, vsaj ne hodi na 
razprave s tožilkino zapestni
co in sodnikovo uro na roki.”

Ker je najava velike požar
ne vaje na Golteh potegnila 
za sabo največje poplave v 
Sloveniji v zadnjih časih, bo 
za Golte zdaj najbrž bolje, da 
ne napovedo vaje za primer 
poplav.

V............................................................. ............................

G ospod  p o lic is t, vse  je  p o  p re d p is ih . K o n j je  p riv e z a n  
in  d o k le r ne  bo  d o v o lj s ta r, tu d i ne  b o  s e d e l sp re d a j.

C v e t k e  ih  k o p r iv e

BUČE, TAKŠNE IN DRUGAČNE

Dr. Danilo Türk, predsednik države v  M ozirskem  gaju ob razsta

vi buč (levo): »Vsaka takšna razstava pa lahko da kakšno sporoči
lo. Razmišljal sem, kakšnega daje sedanja. Poleg same naravne in 
kulinarične razsežnosti sem se spomnil, da živimo v času, ko potre
bujemo »brihtne buče«. Dobro bi bilo, da bi se našle »brihtne buče« 
in da bi končale stavko vjavnem sektorju. To bi pomagalo, da hitreje 
premagamo tudi kakšne druge težave, kijih prinaša kriza.«

VATE NISO POTREBNE

Majda Petan, pevka: »Z mojim Marjanom sva se spoznala ravno 
v Mozirskem gaju. Od takrat se rada vračava sem in tudi kakšno za
pojeva. Eno sva posvetila tudi temu parku. Ker sva srečno poročena, 
je pesem dokaj vesela.«



SLOVENSKA
TISKOVNA
AGENCIJA

REKA NA 
PELOPONEZU, 

EVROTAS

FRANCOSKI 
POLITI K- 
MICHEL

LUČAJ

ANTON
PANOV

TONE
KUNTNER

LUTKAR

ODPRTA
TELESNA

POŠKODBA

PODZEMNI
ŽUŽKOJED

KULTURNA
VRTNA

RASTLINA

LASTNOST,
ZNAČILNOST

RJAVEGA

DATUMSKA
ŠTAMPILJKA

(ŽARG.)

ZVOČNI 
ZNAK ZA 
PREPLAH

IEKD. SLOVENS. 
SMUČARKA 
(ZAVADLAV) 

ZAČETEK 
HITROSTNE 

____ ____________
JUGOSLOVANS.

LETALSKA
DRUŽBA

RDEČI
KRIŽ

RIBIŠKA
MREŽA

ORANJE
(ZAST.)

ANTON
AŠKERC

R E Š IT E V  P R E JŠ N JE  K R IŽA N K E:

Alkman, merilo, evipan, Tas, ha, Inti, kostumer, 
Linhart, Šoto, atrapa, Kalaš, Reade, alkana, vrv, 
lenir, AD, AA, Gan, Carla, Coe, kralj, Ligorio, judo, 
ujeda, grahor, galan, at, alt

ZGOONOST
(STAR.)

JEČA,
ZAPOR

PECIVO
IZ

KRHKEGA 
TESTA Z  

NADEVOM

JOSIP
KRIŽAJ

GLAJENJE
PERILA

NEKDANJI
SOVJETSKI

TELOVADEC-
ALBERT

DARILO

ORIENTALS. 
BARVILO 
ZA LASE, 

HENA

ZASLUŽEK
ENEGA

DNE
NAKLJUČNO
IZBIRANJE,
ŽREBANJE

MINI SLO V A R Č E K :

ODDELEK V 
LIVARNI 

ZA
IZDELOVAN.

KALUPOV

ZADNJICA
(VULG.)

SPAČENA
PODOBA

ČESA
(EKSPR.)

ORIENTALS
KO

RIŽEVO
ŽGANJE

RIMSKI
HIŠNI
BOG

MESTO V 
BELGIJI

MRTVAK
(REDKO)

NAZIV

DREMAVICA,
OMOTICA

(NAR.)

MINISTRICA
IRMA

PAVLINIČ

ARAIZA- mehiški operni pevec- Francisco 
AALST- mesto v Belgiji 
ROCARD- francoski politik- Michel 
AZARJAN- nekdanji sovjetski telovadec- Albert 
TREVI- fontana želja v Rimu

RAZKROJ

MEHIŠKI
OPERNI
PEVEC-

FRANCISCO

SLADEK
RASTLINSKI

SOK,
NABIREK

ČEBEL

GONIČ
OSLA

Mesečni sejem v Mozirju

Vsakega 15. v mesecu 
na starem sejm išču od 7. do 18. ure

Marsanic' Bojan s.p„ Breg pri Kočevju 10, 1232 Stara Cerkev



Napovednik dogodkov
Petek (8. oktober), ob 16.30. Knjižnica Mozirje 
Pravljična ura za otroke: Oprosti!

Petek (8. oktober), ob 19.00. OŠ Rečica ob Savinji 
Zgodovinska pričevanja o Rečici in okolici (dr. Peter W eiss)

Petek (8. oktober), ob 19.00. Športna dvorana Nazarje 
Futsal tekma - KMN Nazarje Glin : KMN Tomaž Ormož 

Sobota (9. oktober), ob 09.00. Športna dvorana Nazarje 
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Elektra B (kadeti)

Sobota (9. oktober), ob 11.00. Industrijska cona Nazarje 
Dan odprtih vrat podjetja Biomasa 

Sobota (9. oktober), ob 20.00. Športna dvorana Nazarje 
Košarkarska tekma - Nazarje : Radenska Creativ (člani)

Nedelja (10. oktober), ob 9.00. Rečica ob Savinji
Lenartov sejem _________ . ______________________

Nedelja (10. oktober), ob 9.00. Galerija Štekl Gornji Grad 
Otvoritev razstave gob

Nedelja (10. oktober), ob 9.00. Gostišče Firšt, Logarska dolina 
Start 10. Brodarjevega pohoda 

Nedelja (10. oktober), ob 10.00. Športni park Mozirje 
Nogometna tekma - Mozirje : MU Šentjur (ml. dečki)

Nedelja (10. oktober), ob 10.00. Telovadnica OŠ Ljubno ob Savinji 
Turnir v odbojki (kadetinje: KLS Ljubno, Mislinja, Zreče)

Nedelja (10. oktober), ob 16.00. Dvorana Gimnazije Celje - Center 
Košarkarska tekma - Celjski vitez : Nazarje Input (mladinci)

Torek (12. oktober), ob 17.00. Knjižnica Solčava
Pravljična ura za otroke: Zmajska obara

Sreda (13. oktober), ob 17.00. Dvorana TVD Partizan Mozirje
Otvoritev 4. sadjarske razstave

Sreda (13. oktober), ob 17.00. Knjižnica Ljubno ob Savinji
Pravljična ura za otroke: Tonček gre v šolo

Sreda (13. oktober), ob 18.15. Knjižnica Gornji Grad
Pravljična ura za otroke: Zmajska obara

Četrtek (14. oktober), ob 17.30. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Zmajska obara in Oprosti!________________________

DRUGO -  PRODAM

Jabolka -  neškropljena -  za ozi
mnico in predelavo, ugodno pro
dam; gsm 041 /239-017.
Prodam neškropljena jabolka za 
ozimnico in naravni jabolčni sok 
-  pasteriziran; gsm 041/216- 
648.
Prodam jabolka -  carjevič in krom
pir cvetnik; gsm 041 /783-427. 
Prodam krompir za ozimnico; gsm 
051/358-408.
Prodam krmni in jedilni krompir -  
dostava na dom -  ugodno; gsm 
031/821-129.
Meso bika, starega 32 mesecev - 
polovico ali četrtine, eko reja -  pro
dam; gsm 051/423-440.
Prodam savinjske želodce; gsm 
051/351-675.
Prodam mlin za žito -  pokončni ka
mni; tel. 583-28-67.
Prodam TV evelux 72 cm, klasičen, 
slika v sliki - srebrn, brezhiben, 90 
eur; gsm 041 /576-974.
Prodam računalnik, LCD monitor, 
miško, tipkovnico; gsm 031 /477- 
271.

Prodam pianino, izredno ohranjen, 
za začetnike in profesionalno rabo; 
gsm 03/839-50-14.
Ugodno prodam enkrat nošene 
otroške planinske čevlje št. 32; 
gsm 070/833-298.

ŽIVALI -  PRODAM

Prodam teličko sr, težka 85 kg; 
gsm 040/372-242.
Teličko limuzinko, staro 3 mesece, 
prodam; gsm 031 /774-520. 
Prodam telico, čb, brejo 8,5 mese
cev; gsm 041 /466-720.
Prodam 1 teden starega bikca in 
teličko; gsm 041 /783-676.
Bikca sr, starega 14 dni, prodam; 
gsm 041/783-615.
Prodam prašiče - svinje 100 - 200 
kg za zakol ali nadaljnjo rejo. Pra
šiče lahko tudi dostavimo; gsm 
041/561-893.

ŽIVALI -  KUPIM

Kupim kravo in telico za zakol ali 
dopitanje in bikce ter teličke nad 
100 kg -  mesni tip; gsm 031 /533- 
745.

M O R D A  S T E  IS K A L I  P R A V  T O

A N O N I M N I  O B I L O J E D C I  -  H U J Š A J M O  Z  G L A V O

V  skupini do 2 9  let še  prosta m e sta ,... 0 3 /6 4 2 -3 5 3 .
Marija Jurak Trogar, s.p„ Radegunda 57, Mozirje; 03/839-50-14. 

H I D R A V L I Č N E  G I B U I V E  C E V I  

Izdelujem o hidravlične gibljive cevi s  priključki za  uporabo v kme
tijstvu, gozdarstvu, industriji, za  tovorna v o zila ... Gsm  041 /3 5 4 -5 0 5 .

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6,3332 Rečica ob Savinji. 
K A M N O S E Š T V O  P O D P E Č A N  

Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Tel. 8 9 7 -0 3 -0 0  ali gsm  

0 4 1 /6 5 2 -1 0 8 .
Kamnoseštvo Podpečan Sebastjan s.p., Šalek 20,3320 Velenje. 

S T E K L A R S T V O  M  M o z i r j e  

Okvirjanje slik , termopan stekla, nam izne p lošče, ogledala, var
nostna stekla, profilna (kopelit) stekla, sen čila  (ža lu zije ), predelava  

starih okenskih kril v termopan izvedbo, izbočena nadzorna ogleda

la (za  trgovine, lokale), izbočena cestna o g le d a la ... gsm  0 5 1 /3 9 6 -  
2 6 9 , faks: 0 3/584-11-4 9.

Jaka Marolt s.p., Mlinska pot 2a, 3330 Mozirje.
M O N T A Ž A  I N  S T O R I T V E

Dobava, dem ontaža in m ontaža notranjih in vhodnih vrat. Polaga
nje gotovih in klasičnih parketov, laminatov, brušenje in lakiranje. 

Gsm  0 3 1 /677-018.
Tisa, Ivan Turk s.p., Žlabor 23, Nazarje.

A L I  S O  V A M  P O Č I T N I C E  N A  M O R J U  O K R E P I L E  
I M U N S K I  S I S T E M ?

Tudi jeseni s i lahko privoščite oddih. M OČ M O RJA, SOLNI TEM

PELJ. 0 3 1 /7 8 8 -8 8 1 .
Grajska vrata d.o.o., Gornji Grad, PE Nova Štifta, PE Ljubljana 

S T E K L A R S K A  D E L A V N I C A  T A M Š E ,  M O Z I R J E  

V sa obdelava stekla, več na w w w.steklarstvo-tam se.com  ali na 
0 3 1 /3 0 5 -5 3 2 .

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
K M E T J E ,  G O Z D A R J I

Gradim o gozdne vlake brez m iniranja. Opravljam o tudi vsa ostala  
dela s  strojno m ehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni; 

BR LEČ  Franc 0 4 1 /6 0 6 -3 7 6 .
GP PIRC d.o.o., Zg. Palovče 3,1241 Kamnik.

M O N T A Ž A  S A T E L I T S K I H  S I S T E M O V  -  P O P  T V  I N  A  
K A N A L

Nudimo vam m ontaže satelitskih sistem ov za sprejem  POP TV in 

KANAL A  -  pooblaščeni monter za  TOTAL TV  in se rv is  vseh satelit
skih sistem ov. Prašnikar s.p., tel. 0 3 /5 8 4 -5 1 -9 4 , gsm  0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elekfro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.

ŽIVALI -  MENJAM

Pripuščeno plemensko telico me
njam za klavno telico ali prvesnico; 
gsm 031/708-263.

DRUGO -  MENJAM

Cementno strešno opeko in praši
ča menjam za bikca ali drva; tel. 
572-23-96.
Drva -  suha, ter domače žganje 
zamenjam za silažne bale ali se
no; gsm 041/519-507.

DRUGO -  ODDAM
Oddam staro strešno opeko tip 
272, cca 1.100 kom; tel. 03/583- 
27-57.
Oddam grozdje in stanovanje na

Rečici; gsm 040/344-515.

DRUGO -  KUPIM
Kupim molzni stroj Virovitica; gsm 
041/293-017.

VOZILA IN OPREM A

Prodam VW polo, cool + family 1.2, 
letnik 2006, prevoženih 69.000 
km; gsm 041 /535-233.

NEPREM IČNINE

Na Ljubnem ob Savinji prodam ge
neralno obnovljeno dvoetažno sta
novanjsko hišo s 100 m2 poslovni
mi prostori. Cena po dogovoru, vre
dno ogleda. Inf. na gsm 031/302- 
121.



K u l t u r a , O r g a n iz a c ij e , L j u d j e  i n  d o g o d k i , O g l a s i

ZELIŠČARSKA SEKCIJA DRUŠTVA UPOKOJENCEV MOZIRJE

P o  r o ž a h  j e  z a d i š a l o  k o t  

i z  b a b i č i n e  k a m r e

Obiskovalci so si z zanimanjem ogledali razstavljena zdravilna zelišča
(foto: Marija Lebar)

V sodelovanju z Osrednjo knjižni
co Mozirje so zeliščarji Drušlva upo
kojencev Mozirje v četrtek, 23. sep
tembra, v tamkajšnji galeriji pripra
vili razstavo zdravilnih zelišč. Bogat 
nabor zelišč iz našega okolja in lič
no urejeni pripravki so na odprtje 
privabili številne obiskovalce.

Kot je povedala vodja sekcije Te
rezija Plaznik, so na ogled postavi
li okoli 130 različnih posušenih in 
svežih rastlin, poleg tega še tink
ture, mazila, oljne izvlečke. Neka
tere posušene rastline in priprav
ke so razvrstili v sklope za zdravlje
nje različnih bolezenskih stanj, dru
gih pa niso grupirali, ker te nimajo 
tako specifičnega namena. Marlji
vim mozirskim zeliščarjem so se s 
svojim kotičkom pridružili varovan
ci tamkajšnjega varstveno delov
nega centra. Na ogled so postavi
li zdravilna zelišča in različne izdel
ke iz naravnih materialov.

Zbranim je spregovoril župan 
Ivan Suhoveršnik. Menil je, da 
je tolikšno poznavanje »narav
nih lekarn« hvalevredno. Povezo
valka Vladimira Pianovšek je pri 
tem omenila pomembno delo Ale
ksandra Videčnika, ki je z zbira
njem zapisov nekdanjih zeliščar- 
jev, ki jih je izdal v publikaciji, iztr
gal pozabi dobršen del naše ne
snovne dediščine. Prijeten dogo
dek so popestrile še pesmi o cve
tju, ki so jih predstavile ljudske 
pevke Pušeljc.

Tokratna razstava je že druga, od 
kar so lani februarja začeli z ustano
vim sestankom sekcije. Od takrat se 
je okrepilo tudi članstvo, saj jih je že 
okoli 30. » V razstavo je vloženega 
veliko dela in marljivosti naših čla
nov Nabirati začnemo že februarja, 
ko zacveto prva zdravilna zelišča,« 
je dejala Plaznikova.

Marija Lebar

Hotel Plesnik
*  *  *  *

Vsako soboto in nedeljo 
Vam nudimo družinska kosila po 
ceni 10,00 EUR.
Otroci do io. leta imajo kosilo brezplačno 
(en otrok na eno odraslo osebo).

V lju d n o  v a b lje n i! 

Vaš H o te l P le s n ik  * * * *

Tel.: 03-839 2300

EX TEMPORE MOZIRSKI GAJ

L i k o v n i k i  č u t i l i  u t r i p  k r a j a

Letošnji, 16. Extempore Mozirski 
gaj, je v Mozirje in njeno okolico pri
vabil dvanajst likovnih ustvarjalcev. 
Ti so predzadnji teden v septembru 
ustvarjali v likovni koloniji na temo 
parka ob Savinji in Mozirja z okoli
co. Dela so ob zaključku druženja 
na ogled postavili v Slomškovi dvo
rani. Delovno razstavo je s kratkim 
kulturnim programom obogatila 
družina Repenšek, pozdravne be
seda pa je namenil tudi župan ob
čine Mozirje Ivo Suhoveršnik.

Ob zaključku druženja ustvarjal
cev je idejni vodja Jure Repenšek, ki 
je tudi sam udeleženec kolonije, po
udaril, da se na Ex temporu srečuje
jo slikarji iz vse Slovenije in tudi tujine. 
Tako se lahko domači likovni ustvar
jalci »pilijo« ob preizkušenih slikarjih, 
ki jih organizator Kulturno društvo Ju
rij ob sodelovanju z mozirsko občino 
povabi v našo dolino. »Namen tovr

stnih srečaj je že vsa leta likovno pro- 
svetljevanje. Tako Mozirjani iz prve ro
ke zvedo, kaj se na likovnem podro
čju dogaja. Ex tempore je namreč do
bra prilika, da krajani lahko opazuje
jo, kako slikarji uslvarjajo svoja dela,« 
je ob otvoritvi delovne razstave med 
drugim dejal Repenšek.

Ivan Suhoveršnik je namenil 
pozdravne besede udeležencem, 
obenem pa se zahvalil za priza
devnost organizatorjev. Pri tem pa 
je poudaril, da je delovna razstava 
likovnih ustvarjalcev na 16. Ex tem
poru priložnost, da se damo podu
čiti o tem, kar likovniki pripravijo. »V 
vseh teh letih smo v Mozirju ime
li priložnost, da smo lahko gradili 
čut za lepoto, za umetnost in likov
ne podobe, in tako smo zgradili kri
tičen pogled do likovne umetnosti,« 
je prepričan Suhoveršnik.

Marija Šukalo

Likovni ustvarjalki Anki Rakun iz Rečice ob Savinji je Jure Repenšek ob 

zahvali za sodelovanje izročil priložnostno darilo (foto: Marija Šukalo)

M a l o  d r u g a č e n  d a n  v  

L o g a r s k i  d o l i n i

V Pravljičnem gozdu v Logar
ski dolini je prvo nedeljo v okto
bru potekal Malo drugačen dan. 
Tako so organizatorji, Andreja 
Bizjak in Primož Plesnik v sode
lovanju z glasbeniki in številnimi 
donatorji, poimenovali dobrodel
no glasbeno druženje in ustvar
jalne delavnice. Na njem so zbi
rali finančna sredstva za izgra
dnjo dvigala v stanovanjski hi

ši za 14-letno Lizo. Deklica se 
je rodila s težko obliko cerebral
ne paralize. Dvigalo, za katerega 
so v Logarski dolini zbrali več kot
4.200 evrov, pa bo olajšalo Lizi
no gibanje in ji omogočilo, da bo 
s polnoletnostjo ostala v svojem 
domu ob družini. Več o dogajanju 
pred penzionom Na razpotju v na
slednji številki Savinjskih novic.

Marija Šukalo



Lojenovi

C e lje  -  sk lad išče
L j u d j e i n  d o g o d k i , O g l a s i , Č e s t i t k e

ALPE KOT JIH VIDIJO PTICE

M o n o g r a f i j a  š e  v  

i t a l i j a n s k e m  i n  n e m š k e m  

j e z i k u

O monografiji Alpe - kot jih vidijo 
ptice, ki je izšla lani v slovenskem 
in angleškem jeziku, smo v našem 
časopisu že pisali. Letos je v založ
bi milanske založbe Mondadori iz
šla tudi italijanska različica te mo
numentalne knjige, v založbi Deli
us Klasing Verlag pa nemška raz

Pred časom je bila razstava Lenarčičevih fotografij postavljena v kompleksu 
Muzeja moderne umetnosti v italijanskem Roveretu.

SADJARSKO DRUŠTVO FRANCA PRA

L e t o š n j a  s
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ličica. Letalske fotografije, ki jih je 
posnel Zgornjesavinjčan Matevž 
Lenarčič v treh letih iz ultralahkega 
letala, dopolnjuje besedilo pozna
valca Alp Janeza Bizjaka ter preko 
15 strokovnjakov iz vseh držav alp
skega prostora,

Marija Sukalo

r a z s t a v a  n a  n o v i  

l o k a c i j i

Od srede, 14., do vključno ne
delje, 17. oktobra, bo odprta le
tošnja razstava sadja. Tokrat so 
si prireditelji za prizorišče izbrali 
dvorano Športnega društva Mo
zirje. Četrta sadjarska razsta
va, ki jo pripravijo vsaki dve le
ti, bo potekala v sodelovanju z 
območno kmetijsko svetovalno 
službo.

Poudarek bo na prikazu starih 
sort jabolk iz kmečkih sadovnja
kov. Razstavljeni bodo proizvodi iz 
sadja, kar bodo predstavile članice 
Društva kmetic Zgornje Savinjske

S o n j i  K e r z n a r
za 50. rojstni dan

doline. Na razstavi bodo sodelova
li tudi čebelarji, šolarji in organizira
ni ljubitelji ptic.

Odprtje razstave bo v sredo, 13. 
oktobra. V dneh razstave bodo po
tekale še številne dejavnosti in do
godki. Med drugim bo 15. oktobra 
v Kulturnem domu Mozirje preda
vanje o urejanju travniških nasa
dov. Takrat bodo podelili tudi pri
znanja z ocenjevanja najboljše
ga tolkca, ki so ga v sodelovanju 
s svetovalno službo izvedli v začet
ku leta.

Marija Lebar

T e r e z i j i  U g o v š e k
za 60. rojstni dan

Želimo vama veliko zdravja, sreče in naj 
se vama uresničijo vse želje!

Z a n i m i v o s t i  n a r a v e

Sprehodi po gozdu so v je
senskem času še posebej zani
mivi in polni presenečenj, pred
vsem gozdnih sadežev v obliki 
gob, ki nam jih ponuja mati na
rava.

Različne gobe, užitne in neuži
tne, majhne in velike, le malo pa 
je takšnih ki bi jim tehtnica poka
zala preko 1 kg. Gobji velikan s

težo kar 1,15 kg seje znašel v ro
kah prikupne Maje Vavdi iz Lorin- 
čeve domačije v zaselku Strmec 
v občini Luče, po najdbi v doma
čem gozdu. Po obveznem foto
grafiranju in informiranju bral
cev Savinjskih novic pa je verje
tno kljub temu romal tja, kamor 
mu je mesto.

Franjo Atelšek

SLIKOPLESKARSTVO Andrej Terglav s.p. 
Andraž 96b 
3313 Polzela

Tel.: 0 3 /5 7 2 -0 6 -7 3  
GSM: 0 4 1 /2 1 6 -2 1 4  

w w w .te rg la v .s i
•  Beljenje notranjih površin in fasad
•  Dekorativni opleski
•  Izdelava izolacijskih fasad
•  Delo na višini z dvižno košaro

Maja Vavdi z gobanom
Gobarka Neža iz Bočne je  našla 

720 g  težkega jurčka.

Rajko Prepadnik iz Luč nam je poslal 

fotografijo velikih paradižnikov, ki jih 

je iz domačega semena pridelal Sem 

Vili v Raduhi.


